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KOPEC HRŮZY!
Gigantická a nelegální navážka stavební zeminy na Zmrzlíku
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Vážení spoluobčané.

Držíte v ruce vydání Echa, do kterého jsem napsal článek, 
kterým bych chtěl docílit toho, aby zmizel kopec. 

Tak je to prosté. Když jsem dělal novinařinu, kdysi dávno, 
v  pravěku, tak jsem byl normální novinář. Chtěl jsem psát 
reportáž, soc-pol a krimi. Doufal jsem, že mě v Mladé Frontě 
časem pustí k investigaci a tak. Za rok jsem byl šéfredaktor 
bulváru. A už to jelo. Ještě se k novinařině chci zkusit vrátit, 
nebudu tak starý, až ....

Ti, co si text ke spektakulární navážce na Zmrzlíku přečtou, 
ať se na mě nezlobí, že je tak tvrdý. Nežijete to tu s námi. Stav, 
kdy se za celou tu dobu nenašel nikdo, kdo by zasáhl. Nemy-
slím vás. Ale je tu opozice, zdejší zemědělci. Věděli to všichni. 
Čert vem, že to neohlásí (nepochopím), ale mohli nás s tím 
alespoň interpelovat. Nic. Ticho. Já vím, proč někteří mlčeli. 
Nemám problém se srovnat s  čímkoli a  věci čelí Řeporyje 
s otevřeným hledím. Ale líto to je. Přišel jsem při investigaci 
na pár věcí, které jsem fakt vědět nemusel. No co už. 

Největší frajer je můj místostarosta. Fakt to není nic, co byste 
chtěli jako komunální politik zažívat se sousedem. No nic. Kdo 
chce, může si počíst a  začít to sledovat. Koho to nezajímá, 
dobře dělá také. Je to děs. 

Psal jsem podruhé udání za městskou část. Celkem mi to 
jde. A chystám se o fenoménu udavačství psát diplomku. 

Nevím, proč to píšu vám. Radši vám povím, že máme velký 
posun u té nešťastné věci s kočkami. Děkuji všem, co se ozvali 
s podněty. Věc je to vážná, ale pracuje se na ní s odpovídající 
profesionalitou. MČ je součinná s PČR a já chci moc poděkovat 
občanům, za zachování klidu. Skončí to. Nepátrejte po něm. 
Na nikoho neukazujte, máte mé slovo, že věci se daly do po-
hybu. 

Děkujeme moc Heleně Novákové za letošní vánoční stro-
meček, stejně jako za  řadu dalších nabídek. Nelze vyhovět 
všem. Bude nádherný. 

Slavnostně rozsvítíme 1. prosince. Posunul jsem celý pro-
gram směrem k  časnější hodině tak, abychom stromeček 

měli v šest rozsvícený, program začne už v půl čtvrté a bude 
pohoda. Přijde pán s obřími bublinami, kterého si děti vyžá-
daly, skupina Euphorica tu měla minule rovněž velký úspěch, 
teenagery možná zaujme , že program otevírá Matouš Kalu-
ba, no a doufám, že dámy potěší Noid. Zeptal jsem se ženy, 
koho by vlastně ona chtěla aby hrál na… a víc jsem nestihl.. 
„Noida“! Paní Novotné neodmlouvám. Uděláme si to pěkné 
a poveselíme se. 

Ještě vám musím říct naprostou nicotnost, ale já vím, že vás 
potěší. Ve středu 30. října odbočí nad nádržkou do zahrádek 
modrá Fabia. Cigárko. Pár papírů, krabička od cigaret, rukavice 
pila… a pneumatika, však vidíte. Pak nastartuje a odcestuje. 
Uděláme pár střihů, jo. Povídám babičko, škoda, že to není 
jako ve filmu, kde si všetečný senior vždy zapíše RZ. Podívá se 
na mě: „Ale já si značku zapsala.“ On to ještě neví, ale zdravím 
Radka Šebánka, asi je to přepálené, ale uděláme si kvůli jedné 
taškařici výlet služebním vozem 40 km až na Dobříš. Zakázat 
mi to nemůžete a už teď se těšíte, jak mu to Řeporyje vrátí. Asi 
jsem ten poslední, co by měl soudit. To má Bůh, ne my, lidi. 
No ale viděli jste tu pneumatiku? :-)

Těším se příště

Pavel Novotný
starosta MČ Praha ‑Řeporyje

Slovo starosty

Slovo starosty

Pozor na chmatáka
Základ bývá u  těchto mládenců stejný. Horské kolo, 

batoh a noc. Tento v noci na sobotu ukradl starostovi 
na dvoře úřadu pár věcí z košíku na kole, včetně klíčů. 

O  nic nešlo, ale starostovi se nějak nezdálo jeho chování 
na  kamerách. Napadlo ho zkusit policisty z  Luk, zdali jej 
nepoznají.

To se nestalo, ale MO PČR do 10 minut poznalo, že dotyčný 
to kolo před pár hodinami odcizil na Praze 5. Bude to pěkný 
ptáček, pozor, bloudí nám po revíru.

‑red‑
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Slavnostní
rozsvícení stromečku

v neděli 1. 12. 2024

VÁCLAV NOID BÁRTA
Začátek akce na náměstí – 15:30

Slavnostní rozsvícení – 17:59
Václav Noid Bárta – 18:00

Další účinkující:
ZUŠ, MATOUŠ KALUBA, EUPHORICA

Pod záštitou MČ 

Vstupné dobrovolné,
výtěžek bude předán farnosti

Adventní koncert 

Michaela Nosková 
Sobota 14. 12. 2024 od 19:00 hod.
Kostel sv. Petra a Pavla 

Slavnostní
rozsvícení stromečku

v neděli 1. 12. 2024
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Začátek akce na náměstí – 15:30
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Další účinkující:
ZUŠ, MATOUŠ KALUBA, EUPHORICA

Pod záštitou MČ 

Vstupné dobrovolné,
výtěžek bude předán farnosti

Adventní koncert 

Michaela Nosková 
Sobota 14. 12. 2024 od 19:00 hod.
Kostel sv. Petra a Pavla 
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Když v říjnu 2023 samospráva dvojím 
udáním přesvědčila stavební úřad, 
že je třeba okamžitě jednat a  tento 

vydal směr Zmrzlík jasný povel dost už, 
došlo v kavárně na náměstí k nepříjemné 
schůzce. Starosta a  známý, co je mu také 
všechno jedno. 

Lešo, to já tě udal už dvakrát. Jsme zou-
falí. David Roznětinský je tvůj souded? Uvě-
domuješ si, co děláš? Kopec už je vidět ze 
silnice. Prý se oháníš námi! To musí skončit. 

„Ještě to zarovnám a nechám toho. Pár 
týdnů. Pak přijde slavný zahradník ze Řepo-
ryjí a udělá to krásný.“

„Nic z toho nemám, blázníš?“

„Mám povolení. No tak zažádáno, uvidí-
me, jen mě to nechte…“

Letos v červnu jsme byli pořád jediní, kdo 
to řešil. Krom stavebního úřadu. Ten snad 
zakázal pokračování a  čekal, zda vlastník 
doloží vše potřebné k legalizaci. Nezvedejte 
obočí, je tam sice už masa na kriminál, ale 
pořád se nic nedělo. Tedy krom toho, že 
nám „kamarád“ přivedl na úřad zmocněnce 
s tím, že chce měnit ÚP. Kterého pozemku 
se to týká nejvíce, uhodnete. 

A  samozřejmě ve  zrychleném řízení. 
Schůzka nedopadla dobře. Věděli jsme už 
pár měsíců odkud a kdo mu tam nelegálně 
naváží hlínu. Věděli jsme, že není schopen 
doložit sondy a stále je zcela bez souhlasu 
stavět cokoli, stolovou horu nevyjímaje. 
Jediné, co změnil, bylo ohánění se vazbami 
na úřad. Myšleno v žádosti o změnu ÚP. 

Na začátku října poslal úřad na „třináct-
ku“ 4 odstavce a  druhý den bylo místní 

šetření. Zajímalo pana místostarostu, jinak 
nikoho. Jeho soused už zavážel vedlejší 
pozemek KN 168/11. Pardon, „pronajal ho 
jako deponii státu, protože staví sloupy 
vysokého napětí“. Přeložím Vám to napůl, 
nechci být vulgární: „Opět jsem porušil kde 
co, je mi jedno, že to je zvláště chráněná 
půda, žádná deponie tam být nesmí a není 
tam vidět. Už abych měl v kapse tu změnu 
a legalizovat ten kopec, co stavěl developer 
a ornice v něm není za mák.

Starostu také jednání nezajímalo. Už tý-
den „bydlel“, strkal se a natáčel na Zmrzlíku. 

Šetření bylo prý výborné. Architekt nej-
bezohlednějšího útoku na životní prostředí, 
co Kopanina pamatuje, vyprávěl úředni-
cím o  odkazu Hucul klubu, hipoterapii 
a na starostovi nenechal nit suchou. Aby jo, 
přistižen na louce, která je vlastníka, poslal 

NOVÝ KOPEC NA ZMRZLÍKU: NEZIŠTNÁ 
REKULTIVACE nebo NELEGÁLNÍ BYZNYS

Skrývka ornice v jednom cípu obrovské pastvy Horse Clubu Zmrzlík. Měla zabírat 1/20 plochy a mít méně než 300 m². Hlásit to nemusíte. 
Vlastník to udělal. Proč? Dostal papír! Píše se tam k jeho pidizáměru, že to nemusí hlásit. Od této chvíle je pán v režimu „povolení dělat si co 
chci“. Nemá přitom vůbec nic. Za půl roku je jasné, co zamýšlel od začátku. 6 metrů vysoká masa navážky ze zeminy! Zeminy výkopové a mi
mochodem na opačné straně. ŠEST METRŮ. Přes zákaz stavebního úřadu pokračovat v akci, hora rostla dál. Povolení dodnes veškeré žádné. 
Místo toho spektakulární masa zeminy a zavážení dalšího pozemku. Městská část a s ní stavební úřad čelí nevšednímu protivníkovi. Je jedno, 
co mu řeknete, co mu úřad nařídí. Odpovědí je vždy přednáška o odkazu Hucul klubu a touze kultivovat krajinu. V té mezitím vybudoval nej
větší nelegální navážku stavební hmoty v historii Zadní Kopaniny a pravděpodobně i městské části. Ta pochopila, že pokud nebude bojovat 
všemi prostředky, ten člověk stavební odpad navážet nepřestane. Jsme ve válce s bezohledným „ekologem“, který během navážení stavební 
výkopové zeminy našel čas krom bezohledného útoku na zdejší přírodu ještě na jednu věc – podat si žádost o změnu ÚP. Slyšíte dobře. 

Geneze prvního roku a půl ve zkratce. Prostřední snímek vzniká v době, kdy stavební úřad jasně vystavuje vlastníkovi pozemku STOP s tím, že začíná jiné řízení. Na místě 
obrovské masy hlíny má být rovná louka a pravém dolním cípu má ležet skrývka ornice do 140 cm a na ploše dvacetiny rozlohy pozemku. Co se děje doopravdy a jak si ceres 
od SÚ vezme provozovatel Horse club k srdci, je vidět vpravo. To je ale pořád jenom začátek. Ani tři tvrdá udání našeho úřadu a následné kroky stavebního navážení nezastaví.
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někoho do pr… a házel hlínu na náklaďáky. 

Nemáte představu, co za  zážitky tam 
člověk při tom hraní si na Greenpeace a zu-
řivého reportéra udělal. 

JITRNICE NA ČELE 
Zatímco Řeporyje běhaly v  holinách 

po  hoře, strkaly se s  řidiči a  vyhrožovaly 
každému, kdo s tím má něco společného, 
že bude zle, vedlejší, pětihektarový poze-
mek KN 168/11 se mění v měsíční krajinu. 
„Deponka státu, to je liniová stavba,“ blábolí 
vlastník netuše, jak je člověku trapně jen to 
poslouchat. 

Mám povolení – Lež. Máš zažádáno Lešo, 
to není povolení.

Jde mi o Zmrzlík! Jde o prachy, Lešo. Nic 
z toho nemám!

Lešo není ti to blbý? Už jsme tu jen my 
tři, proč lžeš?

Následuje příroda, hipoterapie, pastva 
a tři připomenutí, že jsem hodil hlínu na ná-
klaďák. Něco neuvěřitelného. 

„My nemáme jitrnici na  čele, ty vole! 
Tohle je na  policii!“ Znovu se dozvím, že 
sem prý lezu v noci. Velký objev pana velko-
navažeče stavebního odpadu, o kterém to 
křičíme do světa na sociálních sítích i s videi, 
jak tam v noci lezu. Ale to co vidíme, není 
ztráta soudnosti. 

Je to snaha urvat další den, další ná-

klaďáky. Blábolení o  deponii energeťáků, 
státní zájem. 

Do toho přijde do Řeporyjí opravdu žá-
dost o stanovisko ke změně územního plá-
nu. Bez mrknutí oka v ní přejde černé stavby 
Horse Clubu (je schopen vám o čtrnácti uni-
mobuňkách se slzou v oku tvrdit, že to není 
stavba. O hoře, kde možná několik tisíc tun 
nelegálně navezené odpadní zeminy říkat, 
že má povolení a nechápe, kde je problém. 

Aniž by to někoho dalšího (musí to vědět 
stovky lidí) trápilo nad rámec mávnutí rukou 
(ani anonym, máte svých starostí dost, už 
mlčíme) na  Zmrzlíku je na  pozemku KN 
168/13 taková masa zeminy, že to mění reliéf 
krajiny. To už z navážky utíkali všichni, kdo 
tam měli špatné svědomí. Viděl jsem v ne-
děli v pět ráno (!) po celovíkendové šichtě 
buldozery bojovat o život. 

Za  několik desítek hodin zmizelo pod 
zemí to, co už nemá být nikdy vykopáno. 
Vyfotili jsme to před tím. Řeporyje nikdy 
nedocení místostarostu Roznětinského, kte-
rý to v osobní rovině má coby soused toho 
člověka nesmírně těžké. Ale když mu autor 
tohoto textu před pár dny řekl, že by se rád 
obrátil i na orgány činné v trestním řízení, 
že by chtěl rozpoutat peklo, nenechal ho 
kolega ani domluvit. Místostarosta je frajer. 
Na rozdíl od koňáků, co se tam na to dívají 
a mlčí. Fotky vidíte. Prohlédněte si dobře tu 
„deponku“. Na konci vás čeká překvápko. 

Teď ale nastal čas překvapit pana dob-
rotivého. 

A Z LESA SE OZVALO
Městská část Praha-Řeporyje podala 

25. října rozsáhlý podnět k zahájení šetření 
České inspekci životního prostředí a souběž-
ně k  jednání z moci úřední dalším dvěma 
odborům nadřízeného správního orgánu. 
Na  vědomí obvodní státní zastupitelství 
a IPR. 

V rozsáhlém podnětu, který se nebude 
stavebnímu úřadu líbit, protože je to útok 
už i na něj (byť je označen za součinný) se 
orgány s celostátní působností, s náležitou 
argumentací a relevantními podklady dozví, 
že pan vlastník Horse Clubu a těch pozemků 
plus pohoří:

- Dle všeho ve spolupachatelství s několika 
obchodními společnostmi nelegálně 
navozil na pozemek výkopovou zeminu 
(odpad) v množství, které legálně uložit 
stojí osmimístnou částku, co nezačíná 
jedničkou.

- Městská část označila konkrétní „spolu-
pachatele“. Ustanovili jsme řetězec osob 
a propojili konkrétní developerský pro-
jekt v Nových Stodůlkách, přes faktury 
placené konkrétní firmě a přes konkrét-
ního jednatele až k panu vlastníkovi. 

- Přiložená dokumentace jednoznačně 
zachycuje nelegální zavezení výkopové 
zeminy ve  spektakulárním množství 
do míst, která jsou hranicí přírodní pa-
mátky. 

- Městská část prohlašuje v  podání, že 
vynaloží statisíce v dalším údobí na ex-
pertizy, advokáty a  klidně si najme 
soukromé detektivy. Moc práce mít 

Víte, co je zajímavé? Že když dělali energeťáci oba sloupy přímo na pozemku KN 168/11 vůbec nemanipulovali hlínu z deponky 80 m od nich. Přijely dva náklaďáky, vysypali dove‑
zenou hlínu vysoké kvality do základů a navrstvenou u sloupu odvezly neznámo kam. Jakoby s tou deponii, co má být „jejich“ nic neměli, což je mimořádně podivné. Máme celou 
tu scénu natočenou a budeme si i o ní určitě chtít povídat nejen mezi sebou na zastupitelstvu.
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nebudou. Opravdu jsme se snažili chovat 
se bezohledně. 

Odesláním podnětu ČIŽP prostřednic-
tvím státního zastupitelství a  okamžité 
postoupení výstupu interního šetření ne-
obsahuje to, co napíši teď. 

Protože vím, že to čte pachatel – pro mě 
jsi pachatel a ubožák, Lešo, píšu ti to tady 
před celou komunitou – tak tomuto sděluji, 
že jsem to neřekl nikomu. I David Roznětin-
ský a sestra to uvidí teď poprvé. Chtěl jsem 
chvíli dokonce volat Policii, ale přijde mi 
bestiálnější dopsat tento text a poradit se 
s právníky, zda nepodáme rovnou žalobu. 

Jde o tu deponku. 

Jak jsem tam, tak coural, něčeho jsem si 
všiml. Víte, tu liniovou stavbu sloupů staví 
nadnárodní firma, je to velká akce. V  té 
deponii (kterou se těším, jak někdo odvozí 
nakonec jen proto, že napíšu to, co teď na-
píšu, Lešo) je hromada cihel a suti, kterou 
si fotíme každý den. Baví mě, jak to nemů-
žete zahrnout, baví mě to dávat na sociální 
sítě. Až bude pan Leander Leiský za měsíc 
vykřikovat, že deponie je pryč a  se slzou 
v oku líčit lidem, jak mu nechceme pomoci 
s koníky a změnou ÚP a kdesi cosi, tak bude 
zastupitelstvo. 14. listopadu, myslím. 

Odprezentuji na něm to, co jsem natočil 
v  té deponce, která je za  třicet stříbrných 
navážena i teď, když máte v ruce Echo. Hnus. 

Lešo, ty jsi nám tvrdil, že to je deponie 
na ty sloupy, že si tam stát přehazuje hlínu, 
blábolil jsi o povolení (ohlásil jsi další skrýv-
ku, viď, kujone?) a o tom, že je to tvoje věc. 

Jsi majitel pozemků zodpovědný za to, 
co se na  nich odehrálo. Člověče, začínám 
mít chuť se mstít těm prasatům, co ti tam 
pomáhala. Tedy, spíš sobě. 

Natočil jsem video, ve kterém dojde na ty 
dva stožáry, co jsou přímo na tom pozemku. 
Oba pár desítek metrů od té „deponie“, co 
„tam energeťáci mají“. 

Zdokumentoval jsem si oba výkopy 
těch sloupů, jeden den jsem tam celý trávil 
v  kostýmu energetika (nežertuji), aby mě 
pan Leisky neotravoval při snaze udělat si 
jasno. Opravdu nevíme, která firma navážela 
jenom vedle, nebo kdo navážel do deponky. 
Udali jsme jich pár, ale v tom se vyzná jen 
Bůh a  ten, co počítá tržbu, chraň Bůh, že 
bych měl na  mysli i  pana pronajímatele 
na  tomto pozemku a  zrůdu na  pozemku 
druhém. 

Představte si, že najednou přijedou 
dvě tatry s  hlínou. Místo abych fotil, jak 
zavážejí dalším bordelem pozemek, kde 

žádná deponie být nemá, jeden vysypal 
hlínu do  základů nového sloupu, dru
hý do  druhého. Buldozer z  deponky pak 
materiál z výkopu naložil a oba náklaďáky 
odjely neznámo kam i  s  hlínou. Ani se té 
deponie nedotkly. 

V tu chvíli mi došlo, že se divám na něco, 
co není možné. 

Nejde vůbec o  to, že nevěřím panu 
Leiskému nos mezi očima. Nám je fuk, čí je 
deponie, co je nám po tom. My víme moc 
dobře, že vám do ní vyklopil někdo cizí něco 
ošklivého. Máme dokonce poznatky, že v té 
hoře vedle řádil za zády všech jeden zaměst-
nanec jedné firmy a tam bude ještě veselo, 
až dojde na sondy a Lešo tam se kopat bude. 

Jde o to, co se to stalo v té deponii. Lešo, 
jestli si myslíš, že nevím to, co nikdy nepři-
znáš nahlas. Těším se, jak nám zahraješ udi-
veného, přitom to, co teď napíšu, moc dobře 
víš, ty v tom musíš jet, protože jsi tam denně, 
je to tvůj pozemek, pronajal jsi ho negustov-
ně, jsi tam denně ve střetu se mnou a já už 
vím, proč jsi byl tak nervozní. 

Stačilo si jednoduše vypsat „vyšetřovací 
verze“ u té „deponky“. Případ je živý, věděl 
jsem, že musím informovat občany v Echu, 
do toho odcházelo první podání a byl čas 
jej doplnit a aktualizovat, než vyjde Echo. 
Nebo také, než zavezou „deponku“. 

Samozřejmě jsem se motal chvíli v pře-

vleku za bulharského energeťáka u sloupů 
u  „deponky“. Nevšímali si mě. Mysleli, že 
jsem z české divize. Nevšímal si mě ale hlav-
ně majitel pozemků (kdo chce vidět kostým 
energeťáka, je na obecním facebooku) a já 
mohl studovat, jak se staví stožár, pozorovat 
cvrkot, fotit „deponku“. 

Existovala vyšetřovací verze, ve které se 
na té liniové stavbě kšeftuje s ornicí. Nebu-
du to rozvíjet. Jo, na něco jsem tam přišel 
„bokem“, ale my tu máme pracovat pro 
Řeporyje, co je nám do sloupů napříč kra-
jem. Neříkám, že se mi tato větev „případu“ 
nepotvrdila. Ale nebyla příčinou zvláštního 
nevšímání si „deponky“ ze strany „kolegů“. 

Jsem jen prostý vesnický starosta, ne 
policajt. Všude vyprávíš, jak nevím, jaká 
máš na vše povolení. Myslím, že tam není 
žádná deponka. Nadnárodní koncern, co 
tam dodává dělníky, už mi volal a  velmi 
se divil. Nadšení z „kauzy ornice“ nejsou, 
stejně jako stavební firma, se kterou jsem 
tam záměrně vyvolal konflikt (házení 
hlíny, šarvátka s řidičem). V den uzávěrky 
Echa (28. 10.) podáváme další podnět, ani 
nečekáme na  oficiální odpovědi státních 
energetiků. 

Je to další „skrývka“, že? Nadbytečně 
ohlášená stavebnímu úřadu. Pěkně za bu-
kem, za horizontem, nevěděli o tom ani ti, 
co naváželi konec hlavní hromady.

Domnívám se, že tam máš na  straně 

Snímek z úterý 15. října. Za několik desítek hodin „odbočka“ z polní cesty prostě zmizí, stejně jako zmizí celá scenérie. 
Zahrnuto, zarovnáno. Ve výřezu vidíte přede služebního vozu ÚMČ, který už neodbočí, není kam. Skutečně se jedná 
o stejné místo. Díky těmto bizarnostem jsme sice schopni určit, kde je vhodné místo pro případnou sondáž, ale není to 
třeba. KDEKOLI na té mase proběhne průzkum, okamžitě vyjde najevo to, co je stejně evidentní už ze snímků. Tam, kde 
se začalo na severní části pozemku a kde se naváželo v první polovině roku 2023 jsou ukryté nejen zajímavé poklady, 
ale především konkrétní stavební výkopová zemina z konkrétního developerského projektu. Toto tvrzení městská část 
ve svém podnětu podkládá argumenty a poznatky, které by měli ČIŽP a spol. jednoznačně stačit k tomu, aby konaly. 
Městská část demonstruje snadnost ověření svého tvrzení v podání způsobem, který sám o sobě znamená, že i v případě, 
kdy by nikdo nezasáhl a vše bylo postoupeno stavebnímu úřadu nebo „hůře“, dokáže celou strukturu konkrétně z tohoho 
usvědčit. Jsme zde cíleně neurčití, ale i tak je uvedené prohlášení na žalobu, pokud není pravdivé. To, co se na KN 168/13 
odehrálo bylo nelegální a surové tak, že je neuvěřitelné, že. I v tuto chvíli je vlastník přesvědčen o tom, že se v té mase 
už nikdo nebude hrabat a stane se přírodou, na které se budou pást koníci u areálu, který to vše pohřbí pod sebou.
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 „Ornice“ a místo, které by nás v případě „sond“ vlastně nezajímalo. Víme, co je pod ním a kde, ale  a vše co je za ní a už se to navrchu zelená, je zajímavější. Konkrétní spo‑
lečnost sem navážela zeminu z konkrétní stavby. Je nepředstavitelné, že by se tato navážka zpětně legalizovala a zametlo se to pod koberec. Kdyby před rokem vlastník poslechl X 
krát nás a pak stavební úřad a zastavil (údajný/určitě se mýlíme/tak to nebylo) kšeft a projevil vůli věc řešit civilizovaně, všechno bylo jinak. Teď bude všechno jinak, než plánoval. 
V právním státě a pokud existuje elementární spravedlnost, pak to tak musí být. . Pronajatá pastva dobré duši, co nevidí a neslyší a všechny úřady a úředníky považuje za zlo. 
Miluje koně a možná pronájem tohoto vejminku uchránil tuto část od toho, co je po obou stranách. Jsme na KN 168/11. Co se děje za plotem dva roky, neřeší. Má svého dost. Mlčení 
lidí co do lokality docházejí kvůli koňům je velmi smutné, ale dá se chápat. Zejména když šéf lokality „je zadobře s vrchností“, o čemž byli dlouho nejen oni přesvědčeni. Jak takový 
dojem může hrát roli v rozhodování, zdali se ozvat při navážení stavebního odpadu, je na jiné zamyšlení.  „Deponka energeťáků“ nebo něco mnohem horšího a ne dočasného. 
Odteď snaž už jistě ne. 

připravenou ornici, abys touto zahrnul ty 
sračky, co tam máš navezené, tou deponií 
státu. Pokud ne, omlouvám se. Víš jak, po-
kud to je „deponka“, nebo jsi právě pochopil, 
že tvá další lež je opět vyvrácena, odvozíš 
to, tak jako tak. Nebo to zahrneš? Kdo ví.

Cože? Že tohle dáš přečíst právníkům? To 
je dobře. Oni ti vysvětlí, že ten hajzl Novotný 
zvolil strategii, která jenom vypadá jako 
podnět ČIŽP (nemusí to vůbec šetřit, snad 
se na to podívá policie, ale nemusí), ale je 
to jen pořádné bodlo stavebnímu úřadu. 
Skoro čtyřicet stran jmen a  vyhrožování, 
co všechno je tam kde zahrnuté a jak si to 
Řeporyje vykopou samy. 

Kamaráde, rozhodně bych zavolal práv-
níkovi, že tě pronásleduje blázen a  běž 
vyprávět na stavební úřad, že jsi oběť, jde 
ti o koníky a nic jsi z toho neměl. My jsme 
z toho nic neměli. Ač jsi dělal první poslední, 
aby si všude a všichni mysleli, že máš krytí. 

Myslím, že je nejvyšší čas, aby mi někdo 
dal pohlavek. Opovaž se přilézt a zkoušet 
to na  mě. Opovaž se trápit místostarostu 
fňukáním. Přijď na  zastupitelstvo! Máš tu 
podanou žádost o změnu ÚP a bude veřejná 
debata o  událostech na  Zmrzlíku. Připrav 
si výstup, vem si zmocněnce (podle mě 
zdrhne, už jsem mu psal). Jo a  jak to bylo 
s těmi náklaďáky? Povíš nám to? Já myslel, 

že tam mají deponku? Nevíš kam to jeli 
a odkud to vezli? 

No, a to je všechno. Snažil jsem se – bez 
ohledu na  čtenáře – příčetný rozsah, bez 
ohledu na cokoli, zkazit ti den. Samozřejmě 
máš neomezený prostor se tu vyjádřit. 

Jsi počestný občan, co je obětí nehoráz-
ného očerňování, tohle je útok na tvou čest, 
je to proti Horse Clubu a určitě budu zaujatý 
a neprojde ti to souhlasné stanovisko tady. 

Lešo, žádná změna nebude. Všichni 
od  toho dají ruce pryč. A  někteří možná 
i budou rádi, když jim teď napíšu, že se to 
obejde bez trestního oznámení a iDnes, jen 
za trochu toho poznání, kolik jsi tam za to 
plundrování přírody kasíroval. 

Že tam máme monitoring, jsi pocho-
pil. To je hovno proti tomu, jak pečlivě to 
tam budeme monitorovat teď, až nastane 
šrumec. 

Dodávám, že ani tohle (a že jsem tomu 
dal vše) s tebou nehne, abys to tam zastavil. 
Dál nám ničí ty cesty, sypou tam suť, máš to 
pěkně placené do poloviny listopadu, že? 
No nenech se rušit. 

Já se taky rušit nenechám. Vycítil jsem 
šanci nahnat politické body, navíc finesou, 

která mi nevyjde, ale fanoušky mít budu 
a podporu taky. V tomhle případě mě ne-
chají řádit až za hranu, kamaráde. 

Já bych chtěl, abys odvozil všechnu tu 
odpadní hlínu z toho Zmrzlíku pryč. Je to 
šílený cíl, ale my máme jednat vždy v zájmu 
Řeporyjí. A ten stavební odpad (výkopová 
zemina ničím jiným není) v té pastvě pro tvé 
koníky, to fakt v zájmu Řeporyjí není. 

Jo a ještě něco. Uvítal bych, kdybychom 
si zase začali vykat. 

Hotline k tématu: +420 602 316 148

Ano, odměna možná.

Autor děkuje místostarostovi Davidu 
Roznětínskému za to, že je jaký je a samo-
zřejmě všem, kdo úřadu v nastalé válce bu-
dou držet palce, případně se aktivně zapojí. 
A  těším se na ZMČ na veřejné projednání 
věci. Je mi jasné, že protistrany se přijdou 
zastat přírodní lidé a přátelé, kteří vědí, že 
je čestný a já jsem psychopat. Nejsem. Ale 
budu se tak chovat, dokud neodvezete tu 
hlínu, co tam i v tuhle chvíli pořád navážíte, 
pane Leisky. 

Už abyste ji odvážel.

Pavel Novotný
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Všichni jistě zaznamenali nově 
instalované přístřešky MHD na ná-
městí. Dodavatelem je městská 

společnost Technologie hlavního města 
Prahy. Stylový design z  práškovaného 
litého hliníku v černošedé barvě dodává 
zastávkám moderní charakter a  trans-
parentní stěny zachovávají otevřenost 
prostoru. 

Právě design a  estetické pojetí pří-
střešků se líbí řadě cestujících. Dle nich 
dodávají veřejnému prostoru na náměstí 
zajímavý a svěží vzhled. Někteří naopak 
upozorňují, že zastávky neposkytují 
dostatečnou ochranu před deštěm 
a větrem. Všichni se pak shodují na tom, 

že nejdůležitější je udržovat v okolí za-
stávek čistotu. Cestující by navíc přivítali 
interaktivní jízdní řády a líbilo by se jim, 
když by nové přístřešky zůstaly bez re-
klam. Městská část usiluje o pokračování 
instalací těchto jednotných přístřešků 
také na ostatní zastávky v celém katastru 

Moderní design přístřešků MHD
na náměstí a nová zastávka Na Výrovně

Složitá dopravní situace před ře-
poryjskou základní a  mateřskou 
školou se každé ráno opakuje. Ro-

diče s obavou vysazují děti a kolona aut 
blokuje příjezdové cesty. Nebezpečné 
manévry ohrožují nejen ostatní řidiče, 
ale především procházející děti.

Ideální řešení svízelné dopravní situ-
ace pravděpodobně neexistuje. Domní-
vám se, že jej znemožnilo rozhodnutí 
vedení obce z  minulých let, které pro-
sazovalo developerský projekt Na  Ma-
noušce. Tato výstavba dopravní situaci 
u  školy a  školky značně zkomplikovala. 
V  rezidenční čtvrti jsou jen slepé ulice, 

a tak nelze z areálu vyjet jinudy, než ulicí 
Od Školy a na ní po developerovi plno-
hodnotnou obousměrnou komunikaci 
nevyžadovali, spokojili se s nedostateč-
nou šíří a  pojezdným chodníkem. Díky 
tomu je přístupová cesta ke  škole pro 
chodce nebezpečná.

Jak zvýšit bezpečnost chodců?

Zavřením červených vrat v době mezi 
7. a 9 hodinou doufáme ve zklidnění do-
pravy v ulici Od Školy v ranní špičce. Hlav-
ním vchodem pro školu se stanou modrá 
vrata. Areál školy a školky nově propojí 
chodník, ten usnadní situaci každému, 

Řeporyjí tak, aby byl sjednocen jejich 
vizuální styl v celé lokalitě. 

Nové zastávky MHD se dočkají také 
obyvatelé nově budovaného bytového 
komplexu u  Makra. Tato lokalita dopo-
sud postrádala jakékoliv přímé spojení 
na  metro, což rezidentům výrazně 

komplikovalo život. Nová zastávka 
Na Výrovně posílí dopravní dostupnost, 
přinese pohodlnější a  rychlejší spojení 
se zbytkem Prahy a uleví i od náročných 
přesunů autem, které byly doposud pro 
mnoho místních každodenní nutností. 

Josef Pojsl

Opatření pro zklidnění dopravy před řeporyjskou školou?
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Narodilo se vám miminko, 
máte trvalý pobyt v MČ Praha – Řeporyje 
a máte zájem se zúčastnit 
slavnostního obřadu? 

Kontaktujte ÚMČ Praha – Řeporyje: 
Veronika Hubálková
ttel.: 778 454 033
e-mail: podatelna@prahareporyje.cz
www.prahareporyje.cz – Vítání občánků

Info z MČ

kdo doprovází dítě zároveň do MŠ i ZŠ. 
Po zaparkování v ulici K Závětinám bude 
možno se staršími dětmi projít brankou 
do  areálu základní školy. Navrhované 
řešení je výsledkem diskuse s rodiči a ve-
dením mateřské i základní školy.

Nejdůležitější však bude ohledupl-
nost  všech účastníků silničního provo-
zu. Situaci budou pečlivě monitorovat 
jak policisté, tak vedení školy a  školky. 
Budeme rádi za  konkrétní připomínky 
a podněty spoluobčanů. Cíl máme spo-

lečný. Vytvořit bezpečné prostředí pro 
děti, minimalizovat omezení rezidentů 
a  zároveň zamezit dopravnímu chao-
su ohrožujícímu všechny, kdo se v okolí 
školy a školky pohybují.

David Roznětinský

Kulinářské okénko
Mramorová bábovka
3ks vejce  
200 gr cukr krupice 
1ks vanilinového cukru 
200 gr jogurt řecký bílý  
200 gr hladké mouky  
1ks kypřicí prášek 
100 ml slunečnicový olej 
+ na vymazání 
2PL holandského kakaa 
1PL hrubé mouky na vysypání 

Postup: 

Rozpálíme troubu na 180 °C. Formu na bábovku vymažeme trochou oleje a vysypeme 
hrubou moukou. Vejce rozklepneme do mísy a šleháme spolu s oběma cukry do svět-
lé pěny. Přidáme olej, bílý jogurt a mouku smíchanou s práškem do pečiva do litého 

Mramorová bábovka  

3ks vejce  
200 gr cukr krupice 
1ks vanilinového cukru 
200 gr jogurt řecký bílý  
200 gr hladké mouky  
1ks kypřicí prášek 
100 ml slunečnicový olej + na vymazání 
2PL holandského kakaa 
1PL hrubé mouky na vysypání  

 

Postup:  
Rozpálíme troubu na 180 °C. Formu na 

bábovku vymažeme trochou oleje a vysypeme 
hrubou moukou. Vejce rozklepneme do mísy a 
šleháme spolu s oběma cukry do světlé pěny. 
Přidáme olej, bílý jogurt a mouku smíchanou s 

práškem do pečiva do litého těsta. Odlijeme asi 
1/3 těsta, do kterého přimícháme kakao. 

Hotové těsto začneme vrstvit do bábovkové 
formy. Nejprve světlé těsto, pak část těsta 
tmavého a zakončíme opět těstem světlým. Bábovku vložíme do vyhřáté trouby na přibližně 

30minut, zda je pečená zjistíme testem špejlí. Hotovou bábovku necháme 10-15 minut 
vychladnout, pak ji vyklopíme z formy. Podáváme poprášenou moučkových cukrem. 

  

těsta. Odlijeme asi 1/3 těsta, do  kterého 
přimícháme kakao. Hotové těsto začneme 
vrstvit do bábovkové formy. Nejprve světlé 
těsto, pak část těsta tmavého a zakončíme 
opět těstem světlým. Bábovku vložíme 
do  vyhřáté trouby na  přibližně 30minut, 
zda je pečená zjistíme testem špejlí. 
Hotovou bábovku necháme 10-15 minut 
vychladnout, pak ji vyklopíme z formy. Po-
dáváme poprášenou moučkovým cukrem. 
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Základní škola

Školní bufet

Od  pondělí 11. listopadu 2024 
bude ve škole zprovozněn nový 
školní bufet. Školní bufet bude 

provozovat společnost Refresh Bistro, 
největší síť školních bister s více než 80 
pobočkami ve školách i mimo ně po celé 
České republice. Bufet nabídne širokou 
škálu jak čerstvě připravených, tak tr-
vanlivých produktů (nabídka na https://
www.refreshbistro.cz/). 
Bufet bude otevřen od pondělí do čtvrt-
ka od  7.40 do  13.40, v  pátek od  7.40 
do 12.45. Otevírací doba může být upra-
vena dle zájmu a potřeb školy.
Věříme, že školní bufet přispěje ke spo-
kojenosti všech, a  že nabídne pestrou 
a  chutnou alternativu ke  svačinám při-
neseným z domova.

Lenka Weignerová jiné osobní obtíže, výukově prospívali a  
harmonicky se rozvíjeli.
Snažíme se  přispívat k  tomu, aby žáci 
vnímali školu jako bezpečné a respektu-
jící místo, které podporuje  a rozvíjí jejich 
potenciál. 
V týmu spolupracují metodička prevence, 
výchovné poradkyně, vedení školy, školní 
psycholožka, školní speciální pedagožka, 
školní logopedka a karierní poradkyně.
S podporou vedení školy se nám poda-
řilo účelně a esteticky vybavit místnost, 
kde konzultujeme se žáky, jejich rodiči, 
s pedagogy a asistenty pedagoga. V této 
místnosti probíhají speciálně pedagogic-
ké reedukace žáků, kteří potřebují speci-
fický a  individuální přístup. Setkáváme 
se zde s asistentkami pedagoga a učiteli.
Máme radost, že se nám dlouhodobě 
daří získávat kvalitní, moderní a výukově 
účelné pomůcky, které vnímáme jako 
důležitou součást zprostředkování vě-
domostí a dovedností (např. myšlenkové 
mapy pro výuku  českého jazyka, monte-
ssori pomůcky pro výuku matematiky, 
pomůcky pro rozvoj a nácvik sociálních 
dovedností, publikace pro rozvoj čtenář-
ských dovedností a další). 
Jako poradenský tým si přejeme, aby se 
všem žákům ve škole dařilo a chodili do ní 
rádi. Držíme jim palce a mají naší velkou 
podporu! Pokud byste potřebovali využít 
služeb ŠPP, všechny  kontakty jsou uve-
deny na stránkách školy. 

Za ŠPP Mgr. Klára Pflegerová 
a Mgr. Alžběta Kratochvílová

jídelníčku. Děti se do programu zapojily 
s nadšením, a to nejen proto, že si užily 
spoustu zábavy, ale také se dozvěděly 
nové informace o tom, jak ovoce prospívá 
jejich zdraví.
Týden jsme odstartovali povídáním 
o  různých druzích ovoce, které jsme 
dětem představili formou zábavných her 
a  hádanek. I  díky projektu, do  kterého 
je naše škola zapojena, jsme se mohli 
pustit také do  ovocné svačinky. Děti 
ochutnávaly rozmanité druhy ovoce 
a  hodnotily vzhled, barvu, chuť a  vůni. 

Školní poradenské pracoviště 
ZŠ Řeporyje

Vážení a milí čtenáři.

Rádi bychom vás nechali nahléd-
nout do  školního poradenského 
pracoviště (dále ŠPP) na  ZŠ Ře-

poryje.
ŠPP má za cíl tvořit takové podmínky, aby 
žáci, kteří mají výchovné, výukové nebo 

Ovocný týden ve školní 
družině: Zábava a zdravá 

výživa

V  naší školní družině jsme prožili 
„ovocný týden“, který byl zamě-
řen na  podporu zdravé výživy 

a povědomí o důležitosti ovoce v našem 
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Jak druháci vyráběli 
vajíčkovou pomazánku 

podle upraveného receptu

Byl to veselý a  tvůrčí den. Žáci se 
pustili do  práce, ale nebylo to 
vůbec jednoduché. Recept museli 

upravit  podle časové posloupnosti. Byla 

Práce s mikroskopem v 6. B

6.B se na  začátku září ponořila 
do fascinujícího světa mikroskopie. 
Žáci se učili nejen manipulovat 

s mikroskopem, ale také jak správně po-
zorovat různé preparáty. Pro tento účel 
použili kousek pokožky z  cibule, což je 
ideální materiál pro začátečníky díky své 
jednoduché buněčné struktuře.

Učily se, odkud ovoce pochází a společně 
jsme diskutovali 
o tom, jak se dostává až na náš stůl.
Během celého týdne nechybělo ani 
ovocné tvoření, mnoho básniček, písni-
ček a tanec. 
Tento projekt byl pro nás všechny, děti 
i  vychovatelky, úžasnou zkušeností. 
Děti si nejen osvojily důležité informa-
ce o  zdravé výživě, ale také si odnesly 
spoustu inspirace, jak ovoce zakompo-
novat do svého každodenního jídelníčku. 
Bylo radost vidět, jak se rády zapojovaly 
do všech aktivit a objevovaly nové chu-
tě. Pro nás vychovatelky bylo toto téma 
skvělou příležitostí, jak děti motivovat 
k  zdravému životnímu stylu zábavnou 
a hravou formou.
Ovocný týden ukázal, že zdravé jídlo 
může být nejen prospěšné, ale i zábavné. 
Už se těšíme na zeleninový týden, který 
nám umožní společně s dětmi objevovat 
další zdravé a chutné možnosti.

Martina Bejvalová

to výzva, která malým kuchařům pomoh-
la procvičit si logické myšlení a schopnost 
plánovat. Žáci pracovali ve skupinkách.  
Na závěr si všichni namazali pomazánku 
na toustový chléb a pochutnali si.

Petra Slancová a Jana Zouvalová

Pod dohledem učitele, nastavili mikro-
skopy a začali zkoumat buňky. S údivem 
pozorovali buněčné stěny, cytoplazmu 
a jádra buněk, což jim poskytlo jedinečný 
pohled do mikro světa.
Celý tento zážitek nejen obohatil jejich 
znalosti biologie, ale také jim poskytl 
praktické dovednosti v práci s vědeckým 
vybavením. Bylo krásné sledovat jejich 
nadšení a zvědavost při objevování světa, 
který je očima neviditelný.

Kateřina Machynková

Karlův most

Třídy 3. A a 3. B se vydaly na exkurzi 
na Karlův most, aby blíže poznaly 
jeho bohatou historii.
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Mateřská škola

V říjnu začínáme s dětmi pozorovat 
nastávající podzimní změny v pří-
rodě. Pozorujeme barvy a  tvary 

listů, na vycházkách v okolí si všímáme, 
co se děje na zahrádkách i na poli. Se-
znamujeme se s druhy ovoce a zeleniny 

a pozorujeme jejich sklizeň. Naše škola 
se zapojila do  projektu Měsíc školních 
zahrad. Na zahradě má každá třída nově 
k dispozici vyvýšené záhony, které si uči-
telky s dětmi začaly osazovat podzimními 
květinami, bylinkami a cibulkami jarních 
květin. Na jaře si vysází, co si budou moci 
i  samy ochutnat. Chceme také na  naší 
zahradě trávit co nejvíc času, pokud nám 

to počasí dovolí. Do společných činností 
se již zapojují i nejmladší děti, které už 
si na  prostředí školky zvykly a  začínají 
poznávat, že i bez rodičů je to ve školce 
docela dobré.

Na začátku října děti začaly navštěvo-
vat zájmové kroužky přímo v mateřské 
škole a  na  některé docházejí i  do  zá-
kladní školy. Mohou si vybrat z kroužku 
angličtiny, hravého cvičení a gymnastiky, 
sportovních her, fotbalové školičky a pla-
vání. V lednu se uskuteční již každoroč-
ní týdenní kurz lyžování v  Chotouni.  
Do školky též dochází jedenkrát v týdnu 

logopedka. Pracujeme 
také s dětmi s odlišným 
mateřským jazykem, 
kterým paní asistentka 
pomáhá s  postupným 
osvojováním češtiny. 

Před podzimními 
prázdninami se po-
stupně ve všech třídách 
sešli rodiče s  dětmi 
na společném Dýňová-
ní. Již v loňském roce se 
nám, rodičům i dětem 

akce líbila a i  letos se podzimní tvoření 
vydařilo.  Je pro nás příjemné sledovat 
společnou práci rodičů s  dětmi a  mys-
lím, že i pro rodiče je to hezky strávené 
odpoledne u nás ve školce. 

Navštívilo nás také Bářino toulavé 
divadlo s  pohádkou  Jak Jíra ke  štěstí 
přišel. Po zhlédnutí pohádky si děti měly 
možnost prohlédnout i krásné loutky.

Přejeme Vám všem krásné podzimní 
dny.

Jana Jůzová

Říjen v mateřské škole

Cesta nás zavedla do  srdce Prahy, kde 
jsme se s  nadšením pustili do  plnění 
různých úkolů. Hledali jsme konkrétní 
sochy, které nám byly představeny jako 
klíčové památky, a snažili se odhalit jejich 
příběhy.
Dozvěděli jsme se mnoho zajímavostí 
o Karlově mostu – o jeho stavbě, význa-
mu a  také o  sochách, které ho zdobí. 
Zároveň jsme se zapojili do  zábavných 
aktivit, které nám pomohly lépe si zapa-
matovat historické souvislosti.

Po  návratu zpět do  školy jsme se cítili 
obohaceni nejen o nové vědomosti, ale 
i o zážitky, které nám Karlův most nabídl.

Jarka Koběrská
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Přistavení VOK na II. pololetí 2024
Velkokapacitní kontejnery na neskladný odpad budou přistaveny 

na níže uvedených místech v následujících termínech:

Náměstí U lva u č. p. 112 8. 11. 2024 (pátek)
Řepíková u č. p. 340/5 (stanoviště TO) 22. 11. 2024 (pátek)

Řeporyjské náměstí u č. p. 8 6. 12. 2024 (pátek)
Vždy od 16.00 do 20.00 hod.

Co lze odložit do VOK
VOK jsou určeny pouze pro objemný odpad z domácností jako je např. nábytek, 
sportovní náčiní, (lyže, jízdní kola apod.), koberce, podlahové PVC, umyvadla 
a záchodové mísy.

Co nelze odložit do VOK
 směsný komunální odpad, který lze vhodit do  běžné sběrné nádoby 

(popelnice, kontejneru)
 nebezpečné složky komunálního odpadu (jako např. baterie a akumulátory, 

barvy, chemikálie, zářivky)
 odpad ze zeleně (větve, posekaná tráva apod.)
 elektroodpad (chladničky, pračky, televize, monitory, počítače, přehrávače, 

telefony apod.)
 stavební suť

VOK není určen pro odkládání objemného odpadu podnikatelskými subjekty!!!

Přistavení VOK na Bioodpad II. pololetí 2024
Velkokapacitní kontejnery na bioodpad budou přistaveny 

na níže uvedených místech v následujících termínech:

Náměstí U lva u č. p. 112 23. 11. 2024 (sobota)
Vždy od 9.00 do 12.00 hod.

Do bioodpadu a tím i do biovoku patří:
listí, tráva, plevel, zbytky rostlin, dřevní štěpka z větví stromů a keřů, piliny, hobliny, 
spadané ovoce, zbytky ovoce a  zeleniny, čajové sáčky, kávová sedlina, skořápky 
od vajec apod.

Do bioodpadu a tím i do biovoku nepatří:
zbytky jídla (tzv. gastroodpad), jedlé oleje, kosti, maso, uhynulá zvířata, znečištěné 
piliny a hobliny, biologicky nerozložitelné odpady apod.

UPOZORNĚNÍ:
Městská část Praha ‑Řeporyje není zodpovědná za případné změny časů ani termínů 

přistavení VOK. Služby jsou financovány z  pro‑
středků Magistrátu hl.m. Prahy a  zprostřed‑
kovávají je svozové společnosti  – konkrétně 
v MČ Praha ‑Řeporyje je to společnost Pražské 
služby,  a.  s. V  případě, že zjistíte nedostatky 
v poskytovaných službách, nahlaste tuto sku‑
tečnost prostřednictvím emailu na  adresu: 2, 
případně na  podatelnu ÚMČ Praha ‑Řeporyje, 
tel.: 251 625 794.

Lenka Bártová, vedoucí HSO

Městská policie 
informuje

Zřejmě i  v  souvislosti s  poměrně rozsáhlými opravami 
pozemních komunikací v širším okolí, dochází nárazově 
v Řeporyjích k vytváření kolon vozidel, přičemž někteří 

řidiči jsou netrpěliví a snaží se cestu všemožně urychlit a zkrátit, 
a to tak, že jezdí tudy, kudy by jezdit neměli. 

Jak je to například se značkou „Průjezd zakázán“?
Jedná se o dopravní značku „Jiný zákaz“, B 32, která je 

uvedena ve Vyhlášce č. 294/2015 Sb. - Vyhláška, kterou se 
provádějí pravidla provozu na pozemních komunikacích

Řidiči tedy musí myslet na to, že současná vyhláška defi-
nuje dopravní značku „Průjezd zakázán“ následovně: „Je-li 
na značce uveden nápis Průjezd zakázán, nesmí řidiči bez 
důvodu vjet do takto označeného úseku. Za takový důvod 
se nepovažuje objíždění dopravně složité situace nebo 
zkracování trasy“.

V praxi to ale mimo jiné znamená, že změnou výkladu 

dopravní značky „Průjezd zakázán“ v  podstatě odpadla 
povinnost v  místě zastavit. Na  druhou stranu je potřeba 
dostatečně vnímat důvody, které vjezd do takového úseku 
komunikace umožňují. V praxi tedy může jít kupříkladu o to, 
že v  místě máte bydliště. Zároveň může jít o  doručování 
balíku, jídla nebo vyzvedávání zásilky.

Rovněž se ale objevují řidiči, kteří se snaží pozměněný 
výklad obcházet. Policisté se hojně setkávají s tím, že řidiči 
se na řadu skutečností vymlouvají.

Každý řidič by ale měl myslet na to, že úsek, ve kterém 
se dopravní značka „Průjezd zakázán“ nachází, je obvykle 
z nějakého důvodu nebezpečný. Ve větší míře se tam mohou 
pohybovat děti, chodci nebo třeba zvířata, jedná o klidovou 
zónu.

Dne 19. 10. 2024 hlídka městské policie na křižovatce ulic 
Poncarova x Na Výrovně kontrolovala nestandardně se 
chovajícího řidiče vozidla, přičemž vyšlo najevo, že byl 

pod vlivem alkoholu a  následně se ukázalo, že má vysloven 
zákaz řízení. Řidič byl předán Policii ČR.

Ing. Hynek Svoboda 
Obvodní ředitelství městské policie Praha 13
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Řeporyje mají hranici mezinárodního 
geologického významu (tzv. stratotyp) 
v lomu Požáry. Je tu první oficiální ev
ropské a po USA druhé světové pamětní 
místo vlasovců. Učebnice archeologie 
před pár lety přepisoval výjimečný ná
lez pravěkého keramického bubnu ze 
staršího eneolitu (3 800–3 500 př. n. l.), 
který je nejen nejstarším nalezeným 
bubnem v zemi, z keramiky se takový 
druhý nenašel v rámci kontinentu. To 
všec je tu v obecném povědomí. Věděli 
jste ale, že mykologové i  laičtí hou
bařští „blázni“ z celého světa se občas 
motají v okolí skály nad viaduktem aby 
si udělali čárku za splnění si jednoho 
v Česku splnitelných si snů houbaření? 
Je jím nález Hvězdovky Pouzarovy, 
extrémně vzácně se vyskytující houby, 
na kterou se sem vypravují mykologičtí 
snílci, protože jinde na světě to prak
ticky nemá cenu. 

Hvězdovek je několik druhů, ale 
Pouzarova je z  nich suverénně 
nejvzácnější. Je vzácná tak, že ji 

chrání zákon. Za  ten krásný a  největší 
snímek, co vidíte, muselo Echo vypláz-
nout tři stovky za jeho užití. Ale hlavně, 
houbařští hledači pokladů jsou v Řepory-
jích – nebo na místech, kde se také (ale 
v počtu případů, co se většinou počítají 
na prstech jedné ruky) podařilo ji nalé-
zat – schopni chodit nekonečné hodiny 
a často i dny jen pro naději, že se budou 
moci pochlubit nálezem svatého grálu.

Latinsky Geastrum pouzarii. Popsaná 
v  roce 1954 vědcem Václavem Janem 
Staňkem, expertem s širokým záběrem 
(zoolog, mykolog a  botanik) a  je my-
kology označována coby „klenot české 
mykoflóry“.  

Dlouho byla považována za  houbu, 
která je českým endemitem, tedy orga-
nismem, který se přirozeně vyskytuje 
jen na  přesně vymezeném území a  ni-
kde jinde na světě. Endemická byla tato 
houba (Morava měla a má dodnes smůlu) 
v Čechách. Řeporyje, dolní Povltaví, České 
středohoří a šlus. 

Dnes už to neplatí. Našla se ještě 
ve  Švýcarsku, ve  Španělsku a  poslední 
označenou lokalitou, kde lze na planetě 
Zemi Hvězdovku Pouzarovu nalézt, je 
Rostovská oblast v pohoří Altaj v Rusku. 

Řeporyje jsou důležité proto, že z uve-
dených šesti oblastí světa, v  nich máte 
s ohledem na historii nálezů jednak zřej-

mě největší šanci a s ohledem na přesné 
místo nálezů a jeho bezprostřední okolí, 
jde také o nejmenší „vykolíkované“ území 
jejího výskytu. 

Proč si „vybrala“ Hvězdovka Pouzaro-
va zrovna Řeporyje? Ona totiž potřebuje 
nejen extrémně teplé skalnaté místo, aby 
se zjara objevila. Hornina by měla být 
jednak pokrytá rozchodníkem – tlustico-
vitou bylinou s dužnatými listy, ale hlavně 
to musí být hornina magmatická, a ještě 
by mělo jít o  diabas. Tenhle termín už 
se nemá užívat, ale nejsme geologové, 
abychom se trápili označením před ter-
ciérních, zvláště paleozoických hornin. 

Podstatné je, že diabasovou skálu 
tu nad viaduktem máme a  všichni ji 

známe. Chodí se na  ni přes palouček, 
nebo se můžete škrábat po „hadí ská-
le“ k vrcholu a… hledat klenot. Nemá 
moc cenu dělat to jindy než od února 
do  června, ale ani to neplatí absolut-
ně. Kromě klasického vlhkého počasí 
po vedru to chce hlavně mimořádnou 
porci štěstí. Objevuje se ve  skupince. 
Ale houba je maličká, od  7 mm po  2 
centimetry a bývá navíc schovaná pod 
listy rozchodníku, či další vegetací. 
Uzavřená plodnice se „klube“ pod 
zemí. Nad ní se zjeví jako drobná houba 
s  kulovitou plodnicí, co vypadá jako 
vajíčko o běžné velikosti 7–15 mm, ale 
našly se i  exempláře mezi 20–25 mm. 
Nakonec rozpukne do 6–12 okrových až 
masově načervenalých cípů a rozloží se 
až do velikosti 55 mm. Skvělé je, že než 

Hvězdovka Pouzarova: Houbařský diamant ze Řeporyjí 

Oficiálně je lokalitou, kde se houba vyskytuje, celé Prokopské a Dalejské údolí a nikde není psáno, že nemá 
smysl prochodit je při hledání klenotu české mykoflóry křížem krážem, ale nejpříhodnější a souběžně mykology 
nejpřesněji určené místo na světě, co má smysl hodiny prohledávat decimetr po decimetru, je slunečná strana 
diabasové skály nad řeporyjským viaduktem. 
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se rozpadne, „zůstává“ vlastně v nějaké 
podobě do konce roku. 

Od ostatních druhů hvězdovek je díky 
12 mm vysokému krčku, na  kterém leží 
okrovka, ale hlavně pro béžově nahněd-
lou až masově načervenalou barvu pro 
dobře rozpoznatelná nejen pro mykolo-
gy, samozřejmě pokud jako laik víte, co 
přesně jdete (nejen) do Řeporyjí hledat.    

Tahle státem chráněná, nejedlá houba, 
pochopitelně zařazená v kategorii kritic-
ky ohrožených druhů je na jedné straně 
raritou, za jejíž nález a pořízení snímku se 
na mykologických fórech běžně gratulu-
je. Na straně druhé tu prostě nalézt lze, 
jak vidíte na příkladech menších snímků 
z let 2007, 2008 a 2012 a nebudou to nále-
zy poslední. Houbaři, co mají tyto pokla-
dové vášně, obvykle neuvádějí přesnou 
lokalitu a dělají v případě dolního Povl-
taví (jde zejména o  Kralupy pozn. aut.) 
a Českého středohoří (jen v jeho nejtep-
lejší části, konkrétně Roudnice n/L, pozn. 
Aut) dobře. Ale u  naší MČ není vlastně 
třeba dělat až takové tajnosti, neb jakmile 
je na některém z mála internetových fór, 
či v jiných rejstřících a katalozích uvedeno 
„Praha“ nebo alespoň Praha – Řeporyje, 
garantuji vám, že jde o „naší“ diabasovou 
skálu tyčící se nad řeporyjským viaduk-
tem. Týká se o  i  onoho licencovaného 

snímku, který dominuje tomuto článku. 
Fotografovaná Hvězdovka Pouzarova 
byla nalezena: „Praha 5 – CZ“ a jiné místo 
než řeporyjská část Prokopského údolí, 
konkrétně zejména okolí řeporyjské skály 
prostě v  Praze není. Nalezeny tu byly 
všechny exempláře, co vidíte na  sním-
cích a drtivá všech „českých“ Hvězdovek 
Pouzarovo vůbec. 

Kdybyste náhodou měli tu kliku, tak 
po přečtení textu, či se znalostí věci snad 
není možné houbu utrhnout, či dokonce 

sníst. Rozhodně ji ale vyfoťte a pochlubte 
se úřadu a s ním i houbařskému interne-
tu, protože tak se to prostě dělá a – co 
si budeme – který houbař by nechtěl 
přijímat gratulace mykologů, kteří – jak 
se někdo pochlubí touto konkrétní Hvěz-
dovkou – propukají v potlesk na otevřené 
scéně. Autor textu coby starosta a manžel 
vášnivé houbařky přeje (pochopitelně 
nejen) všem „svým“ milovníkům houba-
ření hodně štěstí při hledání Hvězdovky 
Pouzarovy – klenotu české mykoflóry, 
jednoho z  té trošky řeporyjských fe-
noménů, co se oficiálně mohou pyšnit 
puncem světovosti. 

Pavel Novotný 

Skupinka „Pouzarek“ s na místě hlášenými až 20 
plodnicemi, nalezená v Řeporyjích 15. března 2009

Místní knihovna 
v Řeporyjích

OTEVÍRACÍ DOBA:
Středa 12.00 hod. – 18.00 hod.

E -mailová adresa do knihovny:
knihovna@prahareporyje.cz

Prosíme všechny přispívající do časopisu Echo 
pokud můžete, své příspěvky posílejte 

v nejčastěji používaných textových 
editorech a ukládejte do formátu 
s koncovkami.doc. DOCX.RTF.TXT. 

Fotky z fotoaparátů prosím neupravujte 
a ukládejte do maximálního možného rozli-

šení. Přijmeme i foto v papírové podobě.
Děkujeme redakce.
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V Galerii Bubec můžete až do 29. 11. 
2024 zhlédnout výstavu Tomáše Ská-
ly, kterou jsme zahájili 16. října. Během 
vernisáže vystoupilo tříčlenné hudební 
uskupení Tyché, jehož tvorba vychází 
z otevřené improvizace na vlastní kompo-
zice, ve kterých se snoubí především zvu-
ková plocha, minimalismus, klid a citlivá 
práce s časem. Jejich hudba ladila krásně 
s výstavou. 

V Galerii Dejvická, kterou Bubec, o.p.s. 
provozuje ve vestibulu metra Dejvická, 
otevřeme 11. listopadu výstavu  Veroniky 
Zapletalové, která dlouhodobě výtvarně 
pracuje s  krajinou a  její architekturou, 
v současnosti zejména s krajinou měst-
skou, z velké části právě na Praze 6. Výsta-
va volně navazuje na předchozí autorčinu 
výstavu v Galerii Dejvická letos na jaře. 
Dílo bude viditelné přes skleněnou stěnu 
galerie 24 hodin denně až do 9. prosince. 

Jak jsme již informovali v čísle minulém, 
zahájili jsme pravidelné večerní programy 
tzv. Plán B. 12. prosince se můžete těšit 
na obrazové a zvukové putování po Gru-
zii. Začátek programu je v vždy v 19 hodin.

O víkendu 30. 11. a 1. 12. se ve Studiu Bu-
bec koná Salónek 24, prodejní výstava 
drobných uměleckých děl. Bude to příle-
žitost se už naladit na přicházející Vánoce 
a pořídit originální dárky od předních čes-
kých umělců a  designérů. Připravujeme 
pro vás doprovodný program – hudba, 
divadlo a tvůrčí dílna pro děti. Podrobnosti 
můžete sledovat na Facebooku Studia Bu-
bec a webových stránkách www.bubec.cz. 
V loňském roce to byla velmi vydařená akce.

V  dětském ateliéru Kreativ Bubec se 
nám krásně rozběhly kurzy Experimentální 
tvorby s lektorkou Karolínou a s lektorkou 
Eliškou Od kresby po animaci a Kreativní ate-
liér. Jestliže by se vaše děti do některého 
z nich chtěly zapojit, ještě mají možnost. 
V tom případě kontaktujte Elišku Špálovou 
eliska.studiobubec@gmail.com 

Vernisáž výstavy „Tomáš Skála: Návrat ztraceného otce“  Δ 

foto z minulého ročníku  Salónku 23 Δ 

Ve Studiu Bubec se toho děje hodně, dal-
ší informace o naší činnosti a připravova-
ných programech naleznete na facebooku 
a webu Studia a ve vitrínce na Řeporyj-
ském náměstí vedle „Knihobudky“.
Pro více informací navštivte naše
stránky www.bubec.cz
nebo náš facebookový účet
Fb: Studio Bubec, Creative Bubec
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PŘIJĎTE SI PROJÍT STRAŠIDELNOU STEZKU 
A UŽÍT SI ZÁBAVNÉ ODPOLEDNE SE STRAŠIDLY!

ŘEP   RYJSKÁ
STRAŠIDÝLKA

9. listopadu
VI. 
ROČNÍK

UL. EBROVA BUDE PO CELOU DOBU AKCE UZAVŘENA!
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zahájili jsme pravidelné večerní programy 
tzv. Plán B. 12. prosince se můžete těšit 
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zii. Začátek programu je v vždy v 19 hodin.

O víkendu 30. 11. a 1. 12. se ve Studiu Bu-
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drobných uměleckých děl. Bude to příle-
žitost se už naladit na přicházející Vánoce 
a pořídit originální dárky od předních čes-
kých umělců a  designérů. Připravujeme 
pro vás doprovodný program – hudba, 
divadlo a tvůrčí dílna pro děti. Podrobnosti 
můžete sledovat na Facebooku Studia Bu-
bec a webových stránkách www.bubec.cz. 
V loňském roce to byla velmi vydařená akce.

V  dětském ateliéru Kreativ Bubec se 
nám krásně rozběhly kurzy Experimentální 
tvorby s lektorkou Karolínou a s lektorkou 
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Hned staženo!
Nemusíš se registrovat!
A jsi informován, 
když jde do tuhého!

Stáhněte si 
appku Řeporyje na stránkách
www.prahareporyje.cz

Appka Řeporyje!  To chceš!
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ŘÁDKOVÁ INZERCE

! ODVOZ STARÉHO NÁBYTKU NA SKLÁDKU! 
Vyklízíme sklepy, byty, pozůstalosti, zahrady atd. 

Naložíme a odvezeme nepotřebné věci 
za rozumnou cenu. STĚHOVÁNÍ. 

Tel.:773 484 056

PEDIKÚRA V POHODLÍ VAŠEHO DOMOVA. 
CERTIFIKOVANÁ PEDIKÉRKA. Tel. 608 319 110, 

E ‑MAIL: barborajanickova@centrum.cz

OPRAVA ŽALUZIÍ - VÝMĚNA VODÍCÍCH LANEK 
- NOVÉ ŽALUZIE - SEŘÍZENÍ OKEN 

- SÍTĚ PROTI HMYZU. 
Tel.: 733 720 950, pavel.janci@email.cz

PEDIKÚRA - v pohodlí vašeho domova 
tel.: 603 910 026

Sběratel s více něž 30letou praxí, koupí 
a bezplatně ohodnotí starožitnosti všeho druhu. 

Např: obrazy, mince, zlato, hodiny, porcelán 
a další starožitnosti. Platím vždy hotově na místě. 

Nejlepší ceny od sběratele! 732 961 266

VÝUKA HUDBY U VÁS DOMA 
Vyučované obory: KYTARA, ELEKTRICKÉ KLÁVESY, 

ZOBC. FLÉTNY, ZPĚV, KLARINET, HOBOJ. 
Výuka probíhá individuální formou. 

Informace: Martina Dvořáková, dipl. spec. 
E ‑mail: radostnahudba@seznam.cz 

Tel.: 602 646 628

Šicí stroje 
opravy i v bytě zákazníka. 

Petr Meyer, tel.: 603 341 927

ECH
O

Srdečně blahopřejeme všem 
občanům, kteří v měsíci říjnu 

oslavili významné životní jubileum.
Hodně štěstí, pohody a hlavně zdraví 

do dalších let přeje 
MČ Praha ‑Řeporyje.

Nabízíme Všem spolkům 
a dobrovolným organizacím 
zveřejnění výročních zpráv 

a různých příspěvků 
v místním časopise zdarma.

telů Bedřicha Smetany. Již v  roce 1924 
u  příležitosti 100. výročí byl tento rok 
vyhlášen jako „Rok české hudby“. Většina 
kulturních organizací po  celé ČR se za-
pojila do organizování koncertů a jiných 
kulturních akcí k tomuto výročí. Ani naše 

škola nemohla zůstat stranou a připravila 
koncert, na kterém zazní skladby  českých 
autorů. Koncert se uskuteční 29. 11. 2024 
v  krásných prostorách Českého muzea 
hudby, na který vás srdečně zveme. 

 

KONCERT ŽÁKŮ SZUŠ  

K 

 ROKU ČESKÉ HUDBY 
29. 11. 2024  18:30 hod. 

České muzeum hudby 

Karmelitská 2, Praha 1 

Rok české hudby

V  letošním roce uplynulo již 200 
let od narození jednoho z našich 
největších hudebních sklada-
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Ptali jsme se Aleše Hubálka, zastupitele 
městské části:

Co vás vedlo k tomu vytvořit preven
tivní program ODZávislosti?

Ačkoli osobně nemám zkušenost 
s problematikou závislostí, při své práci 
i  v  každodenním životě často narážím 
na jejich negativní dopady, které ovlivňují 
jednotlivce, jejich rodiny i širší komunitu. 
Společnost je nyní velmi tolerantní k ná-
vykovým látkám a vznik závislostí se bo-
hužel obecně zlehčuje. Vnímám to jako 
problém, který jednoduše nemůžeme 
ignorovat. Sousedé se na mne obracejí, 
ať tuto problematiku na  zastupitelstvu 
řešíme, protože právě na  lokální úrovni 
můžeme rychle a  efektivně reagovat 
na  potřeby naší komunity. Z  tohoto 
důvodu jsme se s  ostatními zastupiteli 
rozhodli iniciovat tento program, který 
následně získal jednomyslnou podporu 
celého zastupitelstva za což děkujeme.

V čem spočívá přínos tohoto progra
mu?

Nejdůležitějším cílem programu OD-
Závislosti bylo zajistit, aby byl praktický 
a opíral se o odborné základy. Při jeho 
tvorbě jsme čerpali z vědeckých studií 
a  spolupracujeme s  odborníky z  růz-
ných oblastí, jako jsou psychologie, 
sociologie a  adiktologie. V  rámci pi-
lotního projektu chceme ověřit, co má 
skutečně pozitivní dopad, a na základě 
těchto zkušeností plánujeme vytvořit 
dlouhodobý program.

Dává nám velký smysl zaměřit se 
na  tzv. primární prevenci. Jejím pří-
nosem je zvýšení povědomí o rizicích 
spojených s nebezpečnými látkami či 
návykovými aktivitami a zpřístupnění 
odborných informací. Cílem je také 
motivovat obyvatele k  hodnotnému 
trávení volného času a posilovat odol-
nost a zdravé vztahy pozitivní formou.

Považuji za  velmi důležité, aby se 
veřejnost nad tímto problémem za-
myslela a  přehodnotila své postoje. 
Nikomu z  dospělých nebereme pivo 

z ruky, ale spíše nabídnout příležitost 
k zamyšlení, zda mají své návyky pod 
kontrolou a zda jsou pozitivním příkla-
dem pro mladší generace.

Jakým způsobem plánujete tento 
program realizovat?

Realizace  se rozběhne v  následují-
cích týdnech ve  spolupráci s  odbor-
nými institucemi a  místní základní 
školou, která je programu nakloněna 
a  má s  problematikou dlouholeté 
zkušenosti. 

Program ODZávislosti zahrnuje akti-
vity zaměřené na prevenci vzniku závis-
lostí už od školního věku a nezapomíná 
ani na další obyvatele, kteří se mohou 
nacházet v rizikových životních fázích. 
Zároveň chceme prostřednictvím 
tohoto programu podpořit setkávání 
občanů a  posilovat komunitní život 
pod záštitou naší městské části, což je 
silný nástroj v boji proti závislostem.

O  dalších podrobnostech budeme 
pravidelně informovat na  stránkách 
Echa a  dalších místních informačních 
kanálech.

Nechte vaše děti zažít dopoledne plné objevování, učení 
a  zábavy se světem robotiky a  programování. Jestli 
vás láká technika, rádi tvoříte a objevujete, jak fungují 

moderní technologie, pak tuhle příležitost rozhodně nesmíte 
propásnout! Jedinečná akce s názvem Dvě šance v trávě se 
uskuteční v sobotu 23. listopadu od 9.00 do 13.30 hod. a je 
určená pro děti od 7 do 12 let.

Před akcí si každý z účastníků vybere dva workshopy, které 
odpovídají jeho zájmu. Ať už je to stavění robotů, programová-
ní jednoduchých aplikací, nebo jiné zajímavé aktivity spojené 
s moderními technologiemi, určitě si přijdete na své! Naši zku-
šení lektoři vás provedou krok za krokem, takže se nemusíte 
ničeho bát – vše bude přizpůsobeno vašim dovednostem. 
Naučíte se spoustu nového, rozvinete své technické schop-
nosti a zjistíte, jaké to je stát se malým vědcem a tvůrcem.

Na workshopech budete pracovat v menších skupinkách, 
což znamená nejen individuální přístup, ale také možnost 
spolupracovat a bavit se s ostatními dětmi. 

Dvě šance v trávě je tedy skvělá příležitost, jak si rozšířit 
obzory, získat nové zkušenosti, které můžete dále rozvíjet 
ve škole nebo doma, a hlavně si užít parádní den plný tvoření, 
přemýšlení a legrace.

Tak neváhejte, přihlaste se co nejdříve, ať máte jistotu, že 
se dostanete na své oblíbené workshopy! Těšíme se na vás 
a věříme, že se společně budeme nejen učit, ale hlavně bavit. 
Pro více informací sledujte www.tib.cz.

Monika Kuchtová, TIB, z. s.

Dvě šance v trávě

Program ODZávislosti
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KINO 
S BESEDOU

SOBOTA 9.11.2024 OD 19:00
SOKOLOVNA ŘEPORYJE

ODZávislosti

vstupné dobrovolné
pořádáno v rámci projektu

S režisérem Danem Svátkem a spisovatelkou Míšou Duffkovou.
Pod záštitou zastupitele MČ Aleše Hubálka.
Vybrané finance podpoří prevenci závislostí dětí v Řeporyjích.
Občerstvení zajištěno.
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Pohanka, zapomenutý 
všelék našich babiček
Pohanka je velice prospěšná lidskému organismu, 
proto by měla patřit ke stálicím našeho jídelníčku. 
Tato plodina poslouží nejen k jídlu, ale díky boha‑
tému zdroji vitamínů a minerálů se dá dobře využít 
i pro domácí wellness a kosmetiku. Zkuste to také!

Je jedno, jestli si pohanku pořídíte ve formě mou‑
ky, zrníček nebo slupek, v každém případě vám 
prokáže velkou službu. Navíc by se její příběh dal 
přirovnat k pohádce o Popelce – i pohanka byla 
oblíbená hlavně u nižších vrstev, jejíž příslušníci 
měli hluboko do kapsy. Ale dnes? Je považována 
za  superpotravinu, kraluje ve  všech regálech 
obchodů a její cena neustále roste. 

Léčivé účinky
Na polích ji příliš často nevídáme a o to vzácnější 
je na  našich talířích. Pohanka, zapomenutá 
královna zdravé výživy, je velmi zdravá a je nej‑
lepším přírodním zdrojem antioxidantu rutinu, 
který působí společně s vitamínem C blahodárně 
na obranyschopnost organismu. Pohanka zlepšuje 
pevnost a  pružnost cév a  je skvělá při prevenci 
srdečních chorob. Rovněž přispívá k řešení potíží 
s  játry a  ledvinami. Měli by ji konzumovat také 
ti, které trápí křečové žíly, nadváha nebo vysoký 
krevní tlak. 

Pohankový med na sladkou noc
Už jste někdy slyšely o pohankovém medu? Nese‑
tkáváme se s ním příliš často, přitom si mezi medy 
udržuje význačné postavení a my bychom si jeho 
skvělých účinků měli opravdu vážit. Pravidelná 
konzumace tohoto zlatavého pokladu ze včelích 
pláství je totiž pro náš organismus nesmírně pří‑
nosná! Pohankový med je tmavší, má specifickou 
barvu i  chuť a  mohou ho jíst dokonce i  celiaci. 
Skvělou službu prokáže i  nespavcům, protože 
obsahuje větší množství hořčíku, který působí 
jako přírodní sedativum. Stačí, když si před spaním 
dáte 1 kávovou lžičku a budete spát jak miminko.

Slaďoučká pohanková kaše 
Je sytá a zdravá – zkrátka ideální víkendová snídaně.

Budete potřebovat:
3 polévkové lžíce lámané pohanky
300 ml kokosového mléka
3 kostičky hořké čokolády
1 polévkovou lžíci rozinek
skořicový cukr
kousek másla
nastrouhaný perník

Postup:
V kastrůlku zahřejeme kokosové mléko, přidáme 
k němu pohanku a na mírném ohni za stálého mí‑
chání vaříme 10 minut, dokud mléko nezhoustne 
a  pohanka nezměkne. Ke  konci vaření přidáme 
3 malé kostičky čokolády a  rozinky. Vzniklou 
kaši nakonec posypeme skořicovým cukrem, 
nastrouhaným perníkem a  polijeme ji máslem. 
Dobrou chuť!

Nahřívací polštářek s pohankou
Vyrobte si s  láskou pohankový polštářek, který 
obohatí vaši relaxaci  a  přivede vás do  hlubokého 
uvolnění. Pohankové slupky v náplni navíc snesou 
i ti nejmenší. 

A k čemu je polštářek dobrý?
Polštářek dokáže pohltit a  dlouhodobě udržet 
teplotu, můžete ho tak nahřát na topení či v mi‑
krovlnné troubě a  používat jako  hřejivý obklad, 
který využijete při mnoha obtížích s namáhanými 
svaly či klouby. Ihned uleví od chronických bolestí 
a urychlí regeneraci svalstva po celém těle.

Vzhledem k tomu, že nastavení mikrovlnné trouby 
může být individuální, doporučujeme začít na niž‑
ším výkonu a kratším čase a až poté zvedat výkon 
a prodlužovat čas podle potřeby.

Pohankové slupky mají  zároveň mikromasážní 
účinky  a  zlepšují lokální prokrvení. Polštářek 
využijete také pro podložení krku a šíje, zejména 
při sedavém zaměstnání. Po vychlazení v lednici 
či mrazáku poslouží také jako chladivý obklad. Jen 
pozor, polštářky s  pohankovou výplní se nesmí 
prát v  pračce, můžete je ale nechat provětrat 
na čerstvém vzduchu a prohřát na sluníčku. 

Jak polštářek vyrobit?
Vybraný kus látky přehneme napůl a vystřihneme 
z něj obdélník o rozměrech 52 × 14 cm. Na stroji 
nebo ručně sešijeme tři strany a čtvrtou stranu, 
kterou jsme nechali nesešitou, naplníme pohanko‑
vými slupkami. Jen pozor, nesnažíme se polštářek 
napěchovat příliš, jelikož náplň potřebuje trochu 

prázdna, aby se pak mohla přizpůsobit našemu 
tělu. Nakonec otvor zašijeme a máme hotovo.

Tělový peeling
Máte pleť jako struhadlo? Udělejte si peeling ze 
zrníček pohanky, které fungují jako kartáče a zbaví 
vaši pokožku nečistot a odumřelých kožních buněk. 
Uvidíte, že se budete cítit jako znovuzrození a vaše 
pleť bude opět volně dýchat.

Budete potřebovat:
5 polévkových lžic pohankových zrníček
3 polévkové lžíce třtinového cukru
1 žloutek
150 ml kokosového oleje

Postup:
Všechny ingredience smícháme v misce, směs pak 
krouživými pohyby vmasírujeme do  kůže a  ne‑
cháme ji 10 minut působit. Poté se osprchujeme 
vlažnou vodou. 

Maska pro citlivky
Někdy se stává, že je naše pleť zarudlá, suchá a po‑
drážděná. Dopřejte jí proto pohankovou masku, 
která ji nádherně prokrví, zpevní a díky vysokému 
podílu hořčíku jí zároveň dodá mladou jiskru! 

Budete potřebovat:
1 polévkovou lžíci pohankové mouky
1 polévkovou lžíci bílého jogurtu
1 polévkovou lžíci olivového oleje
1 polévkovou lžíci horké vody

Postup:
Všechny ingredience smícháme v  misce, směs 
pak naneseme na  očištěný obličej a  necháme 
ji 15 minut působit. Poté obličej opláchneme 
vlažnou vodou. 

Pohanková kúra na vlasy
Toužíte po dlouhých vlasech, ale ne a ne se dočkat? 
Vyzkoušejte pohankovou kúru, která růst vašich 
vlasů pořádně nastartuje. 

Budete potřebovat:
100 ml teplého mléka
1 žloutek
2 polévkové lžíce pohankové mouky

Postup:
Všechny ingredience smícháme, vzniklou kašičku 
vmasírujeme do mokrých vlasů a necháme ji 25 

minut působit. Poté 
vlasy opláchneme 
v la žnou vo dou, 
umyjeme šampo‑
nem a  ošetříme 
kondicionérem.

Dita Oškerová
www.bylinkove-

-sneni.cz

Knihy jsou také k zapůjčení v místní knihovně v Řeporyjích.
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Arcus City
stavba dokončena, k nastěhování podzim 2024
dotovaná hypotéka od 2,89 %
dny otevřených dveří – komentovaná prohlídka pro veřejnost 
pondělí – pátek, začátek ve 13:00 hod, prodejní centrum Hasilova ul. Praha 5

ekologická certifikace BREEAM 

výhodný splátkový kalendář 

byty s balkonem, předzahrádkou nebo terasou

promyšlené dispozice 1+kk až 4+kk 

kvalitní bydlení v nové a klidné městské čtvrti v Praze 5

minuta na metro Stodůlky a 15 minut do centra Prahy

nová autobusová zastávka MHD na centrálním náměstí Arcus City

v přímém sousedství bioparku Řepora, Prokopského a Dalejského údolí

Timber Praha – moderní bytové domy z CTL panelů s PENB A mimořádně úsporná 

stavíme váš nový domov
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Život po životě

Svátek Všech svatých a Vzpomínka 
na všechny věrné zemřelé (Dušičky) 
mají hlubokou a  kulturně zako-

řeněnou tradici, zaměřenou na  smysl 
existence a naši propojenost s těmi, kteří 
již odešli.

Svátek Všech svatých (1. 11.) připomíná 
všechny, kdo dosáhli svatosti a  ukazují 
nám cestu života, která překonává hranici 
smrti. Nejde jen o  slavnost na  počest 
konkrétních světců, ale o  vzpomínku 
na všechny, kteří žili své životy s vědo-
mím vyššího smyslu a inspirovali ostatní.

Vzpomínka na všechny věrné zemře-
lé, lidově zvané Dušičky (2. 11.), nabízí 
možnost přemýšlet o  našich zesnulých 
blízkých, vyjádřit vděčnost za  jejich ži-
vot a připomenout si, že lidský život má 
smysl nejen v přítomnosti, ale i po smrti. 
Tento den je výrazem naděje, že smrt 
není konec, ale pouze přechod do další 
fáze existence.

Halloween má původ v  keltském 
svátku Samhain, který se slavil na přelo-
mu října a listopadu a označoval konec 
sklizně a začátek zimy. Keltové věřili, že 
v této době je hranice mezi světem živých 
a mrtvých tenká, což vedlo k některým 
rituálům, jež měly chránit před zlými 
duchy.

Když křesťanství proniklo do keltských 
zemí, pokusilo se původní pohanské 
tradice včlenit do  svého rámce. Právě 
proto se Všichni svatí slaví 1. listopadu 
a  Dušičky následují hned 2. listopadu. 
Halloween (31. října) se stal předvečerem 
těchto svátků. V angličtině je původ ná-

zvu „Halloween“ odvozen z výrazu „All 
Hallows‘ Eve“ – předvečer Všech svatých.

Moderní Halloween s dýněmi, kostý-
my a sladkostmi je spíše světským svát-

kem s prvky zábavy a komerce, než aby 
měl nějaký náboženský či satanistický 
podtext. I když se někdy objevují prvky 
strašení a „temnoty“, nejde o oslavu zla, 
ale spíše o hravou reflexi našich strachů, 
včetně smrti.

Mnoho lidí jej vnímá jako příležitost 
k  zábavě, nikoli jako něco nábožensky 
negativního. Z  duchovního hlediska je 
však vždy vhodné dát přednost svátkům, 
které mají hlubší smysl a reflektují lidskou 
existenci, jako jsou právě Všichni svatí 
a Dušičky.

V  sobotu 2. listopadu v  9:00 budu 
v  ořešském kostele sloužit zádušní mši 
svatou za  všechny zemřelé z  našich 
rodin, za ty, které jsme znali a měli rádi. 
Po  bohoslužbě následuje společné za-
stavení a modlitba na hřbitově v Ořechu. 
V 11.00 hod. bude bohoslužba za zemřelé 
na hřbitově v Řeporyjích, ve 12.15 hod. 
na hřbitově na Krtni. Připojte se ke spo-
lečné modlitbě. 
Myslím v  modlitbě 
na  Vás a  na  všech-
ny zemřelé z vašich 
rodin.

P. Mariusz 
Kuźniar, farář

* * * * * * * * * *

Příběh „Světlo“ od Bruno Ferrero
Tento příběh nám připomíná, že i  my 

neseme světlo těch, kteří nás předešli. Když 
na ně vzpomínáme a pokračujeme v jejich 
odkazu, jejich světlo svítí dál – jako tiché, 
ale nezlomné spojení mezi tím, co bylo, 
a tím, co je.

V jedné malé vesnici byla v předvečer 
Dušiček zvláštní tradice. Lidé se shromáž-

dili na  hřbitově, kde zapalovali svíčky 
na hrobech svých blízkých. Toho večera 
se do vesnice přistěhoval muž, který ztra-
til víru. Když procházel hřbitovem a viděl 
ty desítky mihotajících světýlek, zastavil 
se a rozhlédl kolem sebe.

Začal si všímat, že lidé zapalují svíčky 
nejen pro své příbuzné, ale i na opuště-
ných hrobech. Připadalo mu zvláštní, že 
si lidé tak cení památky těch, kteří tu už 
nejsou. Tehdy se zeptal jedné staré ženy: 

„Proč zapalujete světlo na hrobě někoho, 
koho jste ani neznala?“

Žena se na něj usmála a odpověděla: 
„Když svítí naše světlo, připomíná nám, že 
nejsme sami. Každé světlo je symbolem 
života, který nikdy doopravdy nezhasne. 
I  když je někdo pryč, jeho světlo zůstává 
v našem srdci.“

Muž se zamyslel. Ve  tmě si všiml, že 
hřbitov, který vypadal tak pochmurně, 
byl najednou plný světla a  tepla. Uvě-
domil si, že tito lidé nesou kousek svých 
blízkých ve vzpomínkách, a že žádný ži-
vot není zapomenut, pokud na něj někdo 
vzpomíná s láskou.

* * * * * * * * * *

Semínka dobrá
Mladá žena, Anna, se starala o  svou 

nemocnou babičku. Babička byla velmi 
moudrá, často jí vyprávěla příběhy z mlá-
dí a sdílela s ní rady, které sbírala po celý 
život. Anna ji vždy ráda poslouchala, ale 
jednou večer ji zasáhla zvláštní myšlenka: 
„Co když babička jednou odejde a všech-
na její moudrost zmizí? Jaký to bude mít 
smysl?“

Babička si všimla jejího zamyšleného 
výrazu a  zeptala se, co ji trápí. Anna 
se svěřila: „Bojím se, že až tu nebudeš, 
všechno, co jsi mě naučila, zmizí. Cítím 
se tak malá a nevýznamná – jaký to má 
smysl?“

Babička ji vzala za ruku a odvětila: „Ani 
nevíš, jak hluboké kořeny může mít život. 
Každý, koho se dotkneš, je jako půda, 
kam zasadíš semínko. A  já zasévala ta 
svá do tebe. Každý úsměv, který někomu 
daruješ, každé povzbuzení, kterým něko-
mu pomůžeš, je pokračováním něčeho 
většího, než jsme my sami.“

Pak babička pokračovala: „Vzpomínáš 
si na starý dub u cesty? Vypadá, že tu stojí 
odjakživa. Ale někdo ho kdysi zasadil. 
Možná ani nevěděl, jestli ten strom někdy 
vyroste, možná se ani nedožil jeho stínu. 
Přesto ho zasadil.“

Anně se vybavila slova babičky, když 
pak později, po její smrti, procházela ko-
lem starého dubu a vnímala jeho tichou 
sílu. Pochopila, že babiččiny příběhy, 
její laskavost a péče byly jako semínka, 
která teď nesla ve svém vlastním životě. 
Svátek všech svatých a Dušičky se jí staly 
připomínkou, že náš život nemusí být 
slavný ani okázalý, aby měl smysl – stačí, 
že zanecháme stopu v  druhých, stejně 
jako babička v ní.

* * * * * * * * * *

Být světlem pro ostatní
V  jedné malé vesnici žila stará paní 

Marie. Všichni ji znali jako laskavou 
sousedku, která vždy měla dobré slovo 
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pro každého a pamatovala si na všech-
ny narozeniny, svátky i  smutné výročí. 
Marie však neměla vlastní rodinu, a když 
zestárla, čas se jí stával stále těžším.  
S  postupující nemocí se jí zdálo, že už 
není potřebná, že se na  ni zapomíná, 
a  pocítila strach, že jednoho dne zmizí 
i její památka.

Jednoho listopadového dne, krátce 
po Dušičkách, začala pociťovat zvláštní 
klid. Zatímco se procházela po hřbitově, 
vzpomněla si, jak často tam chodívala se 
svou matkou, když byla dítě. Přinášely 
květiny, zapalovaly svíčky a  společně 
tiše vzpomínaly na své zesnulé. Marie si 
uvědomila, že ani tehdy, když se loučila 

se svými blízkými, je nikdy doopravdy ne-
ztratila. Pokaždé, když na ně vzpomněla, 
cítila jejich přítomnost a sílu.

Teď už stará paní věděla, že vzpomín-
ky na ty, kteří nás předešli, nesou důležité 
poselství. Nejenže nám připomínají naši 
vlastní konečnost, ale dávají nám sílu, 
abychom nezapomínali, že každý náš čin 
a každé slovo, které darujeme druhým, 
zanechává otisk. Každý člověk, se kterým 
se setkáme, se stává nositelem kousku 
naší památky, malého světýlka, které svítí 
dál, i když už nás samotných není.

A tak Marie přestala mít obavy. Věděla, 
že její život měl smysl, a to ne kvůli vel-
kým skutkům, ale kvůli laskavosti, kterou 

zasévala kolem sebe. Když pak zemřela, 
mnoho lidí přišlo na  její pohřeb. Nesli 
květiny, zapalovali svíčky a  vzpomínali. 
A ti, kteří s ní sdíleli chvilku života, odchá-
zeli se vzpomínkou, která se stala tichým 
svědkem Mariiny přítomnosti.

Na  Dušičky si tak můžeme vzpome-
nout, že smrt je přirozenou součástí 
života a  že každý z  nás může v  lidech, 
které potká, zanechat nenápadné světlo. 
S  každou laskavostí, kterou uděláme, 
s každým povzbuzením nebo úsměvem, 
který rozdáme, předáváme kousek sebe 
do dalších životů, kde náš odkaz přetrvá.

Nová Gumpova cesta 
začne přesně tam, kde 
ta předchozí skončila. Se 
svým milovaným Béďou 
Kozím Bobkem projdou 
příběhem, který už jim 
dávno předtím napsa-
ly hvězdy. Knížka pro 

všechny, kteří dokážou číst ze psích očí, 
ale i pro ty, kteří to zatím neumějí a nebo 
nevěří, že je to možné.

Devereauxovi patří 
k nejvýznamnějším čle-
nům sanfranciské spole-
čenské smetánky 20. let 
minulého století a svat-
ba jejich dcery Eleanor 
s  úspěšným bankéřem 
Alexandrem Allenem je 
vrcholem sezóny roku 

1929. Událost proběhne nad očekávání 
a  svatební šaty novomanželky slaví tri-
umf. Pohádka se však rozplyne, když Alex 
obdrží zprávu o krachu na…

Čtrnáctiletému Ri-
chardovi, který se po tra-
gických událostech při-
stěhoval k  tetě a  strýci 
do městečka Ballantyne, 
se smůla lepí na  paty. 
Když přemluví spolužáka 
Toma, aby z  telefonní 
budky někomu náhod-

ně zavolal a vystřelil si z něj, vypadá to 
jako nevinná lumpárna. Jenže sluchátko 
vzápětí Toma sežere. Richardovi nikdo 
nevěří a po zmizení dalšího…

Když při autonehodě zahyne syn pod-
nikatele Krupy, začíná rutinní policejní 
vyšetřování. Záhy je všem jasné, že nešlo 
o náhodu. Těch, kteří by na smrti muže 

mohli mít zájem, je totiž 
víc než dost. Mají všichni 
opravdu neprůstřelné 
alibi? Kromě Krupových 
kolegů musí vyšetřova-
telé zahájit pátrání v ro-
dině, neboť dojde k další 
vraždě…

Poručíka Evu Dallaso-
vou zaujmou na  místě 
činu nákladné, elegantní 
šaty a  drahá kosmetika 
na těle třináctileté dívky. 
Zdá se, že dívku někdo 
připravoval k  roli sexu-
ální otrokyně. Pomoct by 
Evě mohl manžel Roarke, 

který se pohybuje mezi 
městskou smetánkou. Bude těžké zacho-
vat chladnou hlavu tváří v tvář tomu, kdo 
mučí a týrá nevinné dívky

M l a d á  E l a  o b d r ž í 
po  smrti milované ba-
bičky Apoleny svazek 
starých dopisů. Obsahují 
milostná vyznání babič-
ky a  záhadného Willia-
ma, jsou plná keltských 
a  irských mýtů a  legend, 

ale především odkazují na  babiččino 
dlouho skrývané tajemství - druhý život 
na severu Irska. Plná odhodlání rozkrýt 
Apoleninu minulost se Ela vydává najít 
nejen autora dopisů…

Morgan konečně na-
šla domov v  přátelské 
čtvrti poblíž Baltimore, 
kde bydlí s kamarádkou 
Ninou. Pečlivě budované 
zázemí je však náhle zni-
čeno zločinem, při němž 

Nina přijde o život a Morgan o identitu. 
Dívce nezbývá, než uprchnout do rodné-
ho domu ve Vermontu, kde se seznámí se 
sympatickým Milesem. Snaží se zapome-
nout na minulost, jenže vrah…

Freya své sestře Pearl 
pomůže splnit sen a coby 
náhradní matka pro ni 
odnosí vytoužené dítě. 
Namísto vděku se však 
dočká jen nesvárů v ro-
dině a ztráty životní lás-
ky. O několik let později 
Freya dopadne na samé 

dno – nemá děti, manžela, 
ani střechu nad hlavou. Nečekanou opo-
ru najde v neteři Billie. Dlouho odkládané 
shledání ale oživí staré křivdy a…

Kate se těší, že koneč-
ně začne cestovat. Neče-
kaně se však musí posta-
rat o  třináctiletou Tilly, 
dceru svého ex -manžela. 
Tilly zase není nadšená, 
že skončila v  nějakém 
zapadákově. Obě se sna-

ží smířit s osudem, stejně 
jako Olivia, stárnoucí celebrita, které 
připadá, že nad životem ztrácí kontrolu. 
Když všechny tři svede osud dohromady, 
vznikne…

Do zapadlé vsi v nor-
ských horách se z ciziny 
vrací zdejší rodák Carl 
Opgard a přiváží s sebou 
návrh na  výstavbu lu-
xusního wellness hotelu. 
Jeho bratr Roy se těší, že 
v  malém hospodářství, 
kde oba vyrůstali, bude 

konečně živěji. Jenže Carl s sebou přináší 
také velké problémy a jako vždy spoléhá 
na to, že starší sourozenec je za něj vyřeší. 
Udělá…

Knihovna Řeporyje

Nové knihy v knihovně

Nová Gumpova cesta začne přesně tam, kde ta předchozí skončila. Se svým 
milovaným Béďou Kozím Bobkem projdou příběhem, který už jim dávno předtím 
napsaly hvězdy. Knížka pro všechny, kteří dokážou číst ze psích očí, ale i pro ty, kteří 
to zatím neumějí a nebo nevěří, že je to možné. 

 

 

 

Devereauxovi patří k nejvýznamnějším členům sanfranciské společenské smetánky 
20. let minulého století a svatba jejich dcery Eleanor s úspěšným bankéřem 
Alexandrem Allenem je vrcholem sezóny roku 1929. Událost proběhne nad 
očekávání a svatební šaty novomanželky slaví triumf. Pohádka se však rozplyne, když 
Alex obdrží zprávu o krachu na… 

 

 

Čtrnáctiletému Richardovi, který se po tragických událostech přistěhoval k tetě a 
strýci do městečka Ballantyne, se smůla lepí na paty. Když přemluví spolužáka Toma, 
aby z telefonní budky někomu náhodně zavolal a vystřelil si z něj, vypadá to jako 
nevinná lumpárna. Jenže sluchátko vzápětí Toma sežere. Richardovi nikdo nevěří a 
po zmizení dalšího… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Když při autonehodě zahyne syn podnikatele Krupy, začíná rutinní policejní 
vyšetřování. Záhy je všem jasné, že nešlo o náhodu. Těch, kteří by na smrti muže 
mohli mít zájem, je totiž víc než dost. Mají všichni opravdu neprůstřelné alibi? Kromě 
Krupových kolegů musí vyšetřovatelé zahájit pátrání v rodině, neboť dojde k další 
vraždě,… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poručíka Evu Dallasovou zaujmou na místě činu nákladné, elegantní šaty a drahá 
kosmetika na těle třináctileté dívky. Zdá se, že dívku někdo připravoval k roli sexuální 
otrokyně. Pomoct by Evě mohl manžel Roarke, který se pohybuje mezi městskou 
smetánkou. Bude těžké zachovat chladnou hlavu tváří v tvář tomu, kdo mučí a týrá 
nevinné dívky 
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Letošní podzim je pro nás trošku jiný 
než ty předešlé. Kvůli silným záři-
jovým dešťům byly zrušeny dvoje 

závody v požárních útocích, a  tak jsme 
přišli o šanci si v této disciplíně naposledy 
v  tomto roce zasoutěžit. Ale navzdory 
tomu jsme alespoň měli více času věno-
vat se méně oblíbeným „šedesátkám“, 
ve kterých každý závodí sám za sebe.

V neděli 22. 9. se v Třebonicích konal 
Memoriál J. Dobiášové v závodu na 60 m 
s překážkami. Jako první startovali starší 

chlapci, ze kterých nejrychlejší čas zaběhl 
David Panuška a umístil se na krásném 4. 
místě z 25 závodníků. Poté pokračovala 
mladší kategorie. Nejlépe se mezi mlad-
šími chlapci umístil Jáchym Tůma na 8. 
místě a  Lukáš Zeman na  9. místě z  52 
závodníků. Mezi mladšími dívkami se 
pak nejlépe umístila Emily Bělohlávková 
na  5. místě a  Sára Novotná na  7. místě 
z 25 závodnic.

První říjnový víkend jsme se všemi 
dětmi odjeli na  vzdělávací dny na  Račí 
Hrad, kde jsme se učili, hráli si, tancovali 
nebo šli na  houby. Hlavním cílem bylo 
připravit děti zábavnou formou na nad-
cházející závody v hasičské všestrannosti 
a brannosti. Naučili jsme se základy první 
pomoci, zkusili si resuscitovat naši Anču, 

vyzkoušeli jsme si na vlastní kůži chování 
při mimořádných událostech, zastříleli si 
ze vzduchovky, procvičili si vázaní uzlů 
a mnoho dalšího. Nechyběl ani závod tří 
barev, diskotéka nebo již už několik let 
probíhající stavba lesní osady. 

Nadcházející víkend, v sobotu 12. 10. 
jsme s Denisem Brožem a Michalem Ja-
sinským odjeli na Mistrovství ČR v běhu 
na  60 m překážek do  Ústí nad Labem. 
Kluci si postup na  MČR vybojovali už 
na jaře v pražském kole. Byla to pro ně 
poslední možnost startovat v  dětské 
kategorii a  zakončit to mistrovstvím je 

jen třešničkou na  dortu. Denis se s  ča-
sem 13,87s umístil na 75. místě a Michal 
s časem 14,04s na 78. místě.

Hned v neděli 13. 10. se v Lochkově 
konal Závod hasičské všestrannosti 
a brannosti, ve kterém se bojuje i o po-
stup na  republikové kolo, MČR. Závod 
dopoledne odstartovala mladší katego-
rie, ve které nám vyběhly 4 hlídky. Hlídka 
„A“ před sebou měla poměrně nelehký 
úkol, a  to obhájit svůj loňský postup 
na mistrovství. A až do samotného vyhlá-
šení děti vůbec netušily, že to dokázaly! 
Umístily se na 2. místě a na jaře pojedou 
reprezentovat Prahu na MČR ZHVB. Ale 
ani ostatní hlídky si nevedly vůbec špat-
ně! Protože hned na 3. místě se umístila 
hlídka „B“ a  menší děti, pro které byl 
tento závod premiérou, braly 18. a  23. 
místo z 25 hlídek. Další kategorií byl do-
rost, kde nám startovala smíšená hlídka. 
Ti se neskutečně hecli a vybojovali krás-
né 2. místo. A tím si také zajistili postup 
na  MČR. Poslední startovala kategorie 
starších. V  té nám startovaly 3 hlídky 
s vědomím, že také musejí obhájit loňský 
postup a  podpořit již letošní postupy 
v ostatních kategoriích. I přes obrovské 
zaváhání na trati, kde hlídka „A“ získala 
3 trestné body za  nesprávně zavázaný 
uzel se štěstí přiklonilo na  naši stranu. 
I „A“ hlídka starších vybojovala 2. místo 
a zajistila si postup na MČR. Hlídka „B“ 
se umístila na krásném 4. místě a hlídka 
„C“ na 16. místě. Byl to pro nás doslova 

Podzim u hasičů stříbrný den a jsme hrozně rádi, že to děti 
baví a vrací nám to takovými parádními 
výsledky. 

V  úterý 15. 10. jsme místo klasické 
schůzky udělali něco pro okolní přírodu. 
Pozvali jsme na schůzku i rodiče a vydali 

jsme se v  rámci programu „Zelená Ev-
ropa“ společně do  Prokopského údolí 
vysbírat odpadky a věci, které do přírody 
nepatří. Víte kolik jsme za hodinu a půl 
vysbírali odpadkových pytlů? Sedm! 
A to už se nám zdá poměrně dost. Tak 
se příště zkuste zamyslet, jestli by nebylo 
lepší to vyhodit do koše. Za odměnu jsme 
si pak na hasičárně opekli buřty a užili si 
zbytek večera u ohýnku.

V pondělí 21. 10. jsme i starším místo 
klasického tréninku naplánovali jiný 
program. Na nádraží v naší městské části 
měl ten den zrovna zastávku Revolution 
Train, který se věnuje protidrogové pre-
venci. Díky filmu, který byl natočen po-
dle skutečné události, jsme byli vtaženi 
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Zakresleny jsou pouze linky, které jsou touto trvalou změnou dotčeny.
Vlivem úprav stávajících tras dochází k mírným změnám poloh spojů.

Přejeme Vám příjemné cestování Pražskou integrovanou dopravou.

trvalá změna 2. listopadu 2024 (sobota)
platnost od:

Změna trasy a zastávek v oblasti Stodůlek130 246

Toufarova

Radouňova

Holýšovská

směr Filmové ateliéry Barrandov; Poliklinika Modřany

směr Stodůlky        ; Zličín
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« Jeremiášova »

« Cazovská »

« Hasilova »« Ve  Výrovně »

« Radouňova »

STODŮLKY

cca 80 m za křížením ulice Ve Výrovně
s  ulicemi Cazovskou a Hasilovou

cca 35 m za křížením ulic
Jáchymovská × Ve Výrovně

13
0 

24
6

130 246

Dochází ke zrušení 
zastávky „Holýšovská“.

Linky 130 a 246 jsou vedeny po trase ulicemi Ve Výrovně 
a Poncarovou. Na trase jsou v obou směrech zřízeny      
zastávky „Toufarova“ a „Radouňova“.

Použitá data: © 2024 IPR Praha, © 2024 ČÚZK

Další trvalé změny v Praze od 2. 11. 2024
Od 2. 11. 2024 vstupují v platnost 

i další drobné změny autobuso-
vých linek v ostatních oblastech 

Prahy. Nově je řešena obsluha rozvíjející 
se lokality jižně od Stodůlek a rozšiřuje 
se také provoz některých linek v oblasti 
Prahy 5 a 6.

Změny jednotlivých linek:
104 1 spoj v pracovní dny odpoledne 

ze Školy Slivenec do Klukovic jede 
nově již ze zastávky Kazínská.

116 Linka je prodloužena o  úsek Je-
nerálka – Bořislavka, nově je také 
zřízena zastávka Lotyšská.

123 Zkrácení intervalu v pracovní dny 
ráno z 7,5 na 6 minut.

130+246    Pro lepší obsluhu nové bytové 
zástavby v jižní části stodůleckého 
sídliště se zřizují nové zastávky 

Toufarova a  Radouňova a  ruší se 
zastávka Holýšovská.

160 Linka nově zastavuje také v zastáv-
ce Lotyšská.

216 Zavedení víkendového provozu 
cca od 7.30 do 18.00 hod. v inter-
valu 60 minut. V úseku Poliklinika 
Petřiny – Vozovna Střešovice jede 
jen část spojů.

Zdroj: ROPId

do temné stránky světa. Především toho 
drogového. Mohli jsme vidět, jak jedno-
duché je se do takové situace dostat a jak 
je pak těžké se z ní dostat. Prošli jsme si 
fázemi takového života, viděli jsme, co 
všechno můžou drogy způsobit a  jak 
díky nim člověk může skončit. Děkujeme 
Revolution Train za  skvělý preventivní 
program. 

Mimo jiné jsme se ve středu 16. 10. zú-
častnili prvního ročníku akce „Tvoje ruce, 

jejich šance!“ – první pomoc zážitkem, 
kterou uskutečnila organizace ZDRSEM 
při příležitosti světového dne záchrany 
života. Cílem akce bylo ukázat veřejnosti, 

že každý dokáže zachránit život. Na této 
akci také padl nový český rekord v nepře-
tržité hromadné resuscitaci, do kterého 
se zapojili i naši členové. Trvala 20 minut 
a celkem bylo resuscitováno 141 figurín. 
Děkujeme Všem, kteří náš sbor na  akci 
reprezentovali.

Na prosinec plánujeme naše tradiční 
akce, tak nás sledujte na sítích @sdhrepo-
ryje, ať Vám nic neuteče :-)
Za SDH Řeporyje Andrea Svobodová
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NOVĚ v Sokolovně
každý pátek od 18.hodin
přátelská utkání ve stolním tenise

ve velkém sále Sokolovny Řeporyje
sportovní potřeby a obuv s sebou

Startovné 50,-
První hodina 6.9. zdarma

přihlášení na mail:   jana.blazkova@tzb-pro.cz   nebo osobně na tenise, nebo prostě jen přijďte 

MUŽI

Čtyřhra MUŽI

Čtyřhra smíšené dvojice

* nutné si přivést spoluhráčku
x zaškrtněte svůj zájem
v případě velkého zájmu, budou věkové kategorie

NOVĚ V SOkOlOVNĚ
každý pátek od 18. hodin
přátelská utkání ve stolním tenise

ve velkém sále sokolovny řeporyje
sportovní potřeby a obuv s sebou

startovné 50,–
první hodina 6. 9. zdarma

přihlášení na mail: jana.blazkova@tzb ‑pro.cz 
nebo osobně na tenise, nebo prostě jen přijďte

2. ročník 
Turnaje starostky Sokola nahrazuje

Turnaj profesora Beneše 
ve stolním tenise

proběhne   23.11.2024
od 10 hodin
ve velkém sále Sokolovny Řeporyje
sportovní potřeby a obuv s sebou

počet míst omezen
občerstvení zajištěno
Startovné 100,-
přihlášení na mail:   jana.blazkova@tzb-pro.cz   nebo osobně na tenise 

Kategorie:

MUŽI

Čtyřhra MUŽI

Čtyřhra smíšené dvojice

 * pouze pro neregistrované hráče

 * v případě velkého zájmu, budou věkové kategorie
 * na smíšenou čtyřhru nutné si přivést spoluhráčku
 * loňské vítězné dvojice musí změnit partnera (spoluhráče)
 * za sponzorské dary děkujeme
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www.fkreporyje.cz
FK Řeporyje, z.s.

„A“ mužstvo
FK Řepor yje vs. ABC Braník  – 
12. 10. 2024
V 10. kole 1. A třídy skupiny B došlo 
k zajímavému střetnutí mezi domá
cím týmem FK Řeporyje a hostujícím 
ABC Braník, které však i přes obou
strannou snahu skončilo bezbran
kovou remízou 0:0. Ačkoli diváci, 
kterých na  stadion dorazilo kolem 
stovky, neviděli žádné góly, zápas 
nabídl řadu zajímavých momentů 
a napětí až do poslední minuty.

Opatrný začátek a tlak Braníku

Úvodní fáze zápasu patřila hos-
tujícímu týmu Braníku, kte-
rý do  zápasu vstoupil s  větší 

energií a kvalitou na míči. Řeporyje se 
na začátku soustředily spíše na defen-
zivu a vyčkávaly, s čím soupeř vyrukuje. 
Braník několikrát nebezpečně zahrozil, 
přičemž jedna z jejich největších šan-
cí skončila těsně vedle brány. „Měli 
jsme velké štěstí, že jedna jejich šance 
skončila mimo. Jak se ale hra vyvíjela, 
začali jsme být smělejší a vytvořili jsme 
si i pár šancí,“ hodnotil trenér Řeporyjí 
Martin Vališ.

Vyrovnaný druhý poločas a  boj 
o každý metr

Do druhé půle nastoupily oba týmy 
s cílem zlomit bezgólové skóre. Hra se 
více vyrovnala a domácí se častěji do-
stávali do útočných akcí. Přestože Bra-
ník měl více ze hry a častěji držel míč, 
Řeporyje se nevzdávaly, a  především 
týmovostí a bojovností držely soupeře 
na uzdě. „Druhý poločas byl mnohem 
vyrovnanější, my jsme měli několik 
nadějných situací, ale bohužel jsme je 
nedokázali dotáhnout,“ komentoval 
Vališ vývoj zápasu.

Braník, který měl herně navrch, se 
soustředil na  standardní situace, kte-
rých měl v průběhu zápasu několik, ale 
domácí obrana odolávala. „Mrzí nás, že 
jsme neuspěli ani ze standardek, kte-
rých jsme měli opravdu hodně. Navíc 
stav trávníku nám komplikoval naši hru 
po zemi,“ řekl po zápase trenér Braníku 
Petr Hejduk.

Ohlasy k zápasu
FK Řeporyje
Martin Vališ ‑ trenér: V dnešním zápase jsme 
nebyli favoritem. Přesto, že zápas skončil 
bez branek, tak nabídl zajímavou podí-
vanou. Úvod zápasu patřil hostům, kdy 
jsme zpočátku vyčkávali s čím vyrukuje. 
Kvalita hostů se projevovala a při jedné 
šanci jsme měli velke štěstí, že zamířil 
vedle. Postupem času jsme se osmělovali 
a  měli několik šancí i  my, přestože hrál 
převážně s míčem soupeř. Do druhé půle 
jsme šli s tím, že chceme pokračovat v na-
sazení a být aktivnější. Druhý poločas byl 
obecně vyrovnanější a měli jsme několik 
dobrých situací, ale nepodařilo se nám 
je dotáhnout do konce. Ke konci zápasu 
zase byli nebezpečnější hosté, takže 
ve  finále remíza asi zasloužená a  bod 
musíme brát. Hráči nám odpadají a přes-
to jsme si s tím dnes poradili týmovostía 
nasazením. Za to musim tým pochválit 
a  jsem na  něj hrdý, protože Branik má 
velmi dobrý tým a to na hřišti ukazoval.

TJ ABC Braník
Petr Hejduk ‑ trenér: Ze soupeře jsme měli 
respekt, který navíc umocnila jeho výhra 
na  Kopanině v  posledním kole. Zápas 
byl ovlivněný stavem trávníku, který byl 
nerovný a  měkký. Těžko se nám hrálo 
po zemi a myslím, že diváci moc pěkný 
fotbal neviděli. Možná i proto jsme do zá-
pasu vstoupili hodně vlažně a opatrně, 
kluci si potřebovali zvyknout na  stav 
hřiště. V  dalším průběhu jsme opticky 
byli asi fotbalovějším týmem, byli jsme 
víc na míči, ale vyložených šancí na gól 
jsme si vytvořili málo. Mrzí nás, že jsme 
neuspěli ani ze standardek, kterých jsme 
měli opravdu hodně. Chybělo mi i ještě 
víc centrů do vápna, po kterých bychom 
mohli ohrozit domácí branku. Bod ale 
bereme s  pokorou, protože podobné 
zápasy často rozhoduje třeba jedna chy-
ba a ta se na takovém terénu může stát 
komukoliv a kdykoliv. Každopádně se už 
začínáme soustředit na další zápas, kdy 
přivítáme doma Raptory.

SK Střešovice vs. FK Řeporyje  – 
20. 10. 2024
V neděli odpoledni hostily Střešovice 
B v 11. kole 1. A třídy skupiny B tým 
Řeporyjí a po dramatickém utkání si 
připsaly důležité vítězství 2:1. Po pro
hře s Radotínem se Střešovice vrátily 
na domácí hřiště, kde potřebovaly na
plno bodovat, a to se jim díky skvělé 
první půli podařilo.

Domácí tým vstoupil do utkání velmi 
aktivně a od prvních minut si vytvářel tlak 
na soupeřovu obranu. Trenér Radek Trhlík 
byl s výkonem svých svěřenců spokojen: 
„Zahájili jsme koncentrovaně, s  nasa-

zením a  výrazně 
aktivně.“ Střešovice 
díky svému nasa-
zení ovládaly střed 
hřiště a  vytvářely 
si šance, z  nichž 
d v ě  p r o m ě n i l y 
Adamem Šperlem, 
který se trefil nejprve ve 36. minutě a pak 
znovu o sedm minut později.

Řeporyje se v  první půli jen těžko 
dostávaly do hry, jak přiznal jejich trenér 
Martin Vališ: „První poločas jsme doslo-
va promrhali a domácí ho mohli vyhrát 
i  vyšším rozdílem. Dlouho nám trvalo 
se srovnat s menším hřištěm a umělou 
trávou.“

Do  druhé půle vstoupily Řeporyje 
s větší aktivitou, což jim přineslo šance 
a  snížení skóre. Ve  56. minutě se z  vol-
ného kopu prosadil Ivan Pánek, čímž 
hosty vrátil do zápasu. Řeporyje následně 
zvyšovaly tlak a  vytvářely si další ne-
bezpečné situace, ale obrana Střešovic 
zůstala pevná.

Ohlasy k zápasu
SK Střešovice 1911 B
Radek Trhlík ‑ trenér: Po třech týdnech jsme 
se opět představili na  domácím hřišti 
a proti sousedovi v tabulce potřebovali 
naplno bodovat. Zahájili jsme koncent-
rovaně, s nasazením a výrazně aktivně. 
Hosté toho dopředu mnoho neměli, 
neboť jsme tentokrát opakovaně vyso-
ké pasy směřující na  jejich hrotového 
hráče dokázali řešit buď hned nebo 
jsme posbírali většinu „druhých“ míčů. 
Naopak naše ofenzivní práce byla so-
lidní a  během půle jsme měli převahu, 
získali množství rohů, vytvořili si šance, 
dokázali 2 z  nich proměnit a  do  kabin 
šli se zaslouženým vedením. Druhá 
půle byla z  naší strany fotbalově horší, 
po kontaktním gólu z volného kopu se 
hosté naplno vrátili do hry a naši borci 
museli stále tvrdě bojovat. V obranné fázi 
jsme pokračovali zodpovědně, soupeři 
povolili jen pár standardek a  ojedinělé 
výpady. V útoku jsme bohužel nedokázali 
naše nadějné akce dotáhnout do gólo-
vé koncovky, a  tak nám definitivní klid 
přinesl až závěrečný hvizd rozhodčího. 
Dobře rozehraný zápas jsme si ve druhé 
půli trochu zkomplikovali, díky poctivé 
práci hráčů však všechny body zůstávají 
zaslouženě doma.

FK Řeporyje
Martin Vališ ‑ trenér: Dnes jsme si zápas 
prohráli v  prvním poločase, který jsme 
doslova promrhali a  domácí ho mohli 
vyhrát i  vyšším rozdílem. Dlouho nám 
trvalo se srovnat s  menším hřištěm 
a umělou trávou, což nás neomlouvá. Byl 
to velký boj. Domácí byli živější, aktivněj-

FK ŘEPORYJE

1928
ODDÍL KOPANÉ
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Muži A  A2B  13 M1.A/B
 1. FK Zlíchov 1914 12 8 3 1 37:15 27
 2. SC Olympia Radotín  12 8 3 1 23:13 27
 3. TJ AFK Slivenec 11 6 2 3 33:30 20
 4. Mezin. Svaz Mládeže 11 6 1 4 26:18 19
 5. Prague Raptors FC 11 5 3 3 24:16 18
 6. SK Zbraslav 11 5 3 3 19:15 18
 7. SK Střešovice 1911 „B“ 12 6 0 6 25:32 18
 8. TJ Sokol Cholupice 11 4 3 4 26:19 15
 9. SK Uhelné sklady Praha 12 4 3 5 29:27 15
 10. FC Přední Kopanina „B“ 12 4 3 5 28:29 15
 11. ABC Braník fotbal 11 3 5 3 33:26 14
 12. SK Modřany 11 3 3 5 22:25 12
 13. FK Řeporyje 11 2 4 5 19:23 10
 14. FK Meteor Praha VIII „B“ 11 3 1 7 17:31 10
 15. TJ Březiněves 12 2 4 6 24:41 10
 16. FC Nebušice  11 0 3 8 10:35 3

Muži B  A4A  21 M2/A
 1. SK Střešovice 1911 „C“ 8 6 1 1 38:10 19
 2. SK Modřany „B“ 7 6 1 0 26:8 19
 3. FK Řeporyje „B“ 8 6 1 1 26:9 19
 4. TJ Slavoj Suchdol 8 6 1 1 27:14 19
 5. TJ Sokol Lipence „B“ 8 5 0 3 21:24 15
 6. SK Zbraslav „B“ 8 4 1 3 37:29 13
 7. TJ Sokol Řepy 8 3 1 4 17:22 10
 8. TJ AFK Slivenec „B“ 8 2 2 4 8:14 8
 9. TJ TOČNÁ 7 2 0 5 9:17 6
 10. TJ Sokol Cholupice „B“ 8 1 0 7 16:34 3
 11. TJ Sokol Stodůlky „C“ 8 1 0 7 14:36 3
 12. FC Nebušice „B“ 8 1 0 7 11:33 3

Dorost  C3A  33 D1/B
 1. SK Třeboradice  9 8 0 1 34:14 24
 2. Mezin. Svaz Mládeže 8 6 2 0 48:10 20
 3. FK Dukla Jižní Město  8 6 1 1 43:15 19
 4. SC XAVEROV „B“ 9 5 1 3 41:17 16
 5. Ambassadors FC Praha 9 5 0 4 29:28 15
 6. TJ Slovan Bohnice 8 4 2 2 25:17 14
 7. SK Aritma Praha „B“ 9 4 2 3 30:28 14
 8. FK Klánovice 10 4 0 6 38:38 12
 9. SK Junior Praha 1960 8 4 0 4 28:33 12
 10. FK Union Strašnice  8 3 1 4 11:19 10
 11. FK Řeporyje 11 3 0 8 31:51 9
 12. TJ Kyje Praha 14 8 2 2 4 16:33 8
 13. SK Čechie Smíchov 9 1 1 7 24:47 4
 14. TJ Sokol Troja 8 0 0 8 4:52 0

Starší žáci  E2B  53 SŽ1.A/B
 1. AFK Slavoj Podolí Praha 8 8 0 0 70:2 24
 2. TJ Slovan Bohnice  7 7 0 0 28:7 21
 3. Spolek TJ SKy Satalice 6 6 0 0 47:3 18
 4. Fotbalová akademie Praha  8 4 1 3 26:27 13
 5. TJ Sokol Řepy 8 4 1 3 18:24 13
 6. FK Řeporyje 8 4 0 4 22:24 12
 7. FK FC Zličín 7 3 1 3 18:18 10
 8. SC Olympia Radotín  7 2 2 3 17:24 8
 9. ABC Braník fotbal „C“ 6 1 1 4 14:23 4
 10. SK Ďáblice „B“ 7 1 0 6 10:36 3
 11. SK Třeboradice  8 1 0 7 18:54 3
 12. TJ Sokol Stodůlky „B“ 8 0 0 8 7:53 0

Mladší žáci  F4D  67 MŽ2/D
 1. SK Střešovice 1911 „C“ 9 7 1 1 56:20 22
 2. SC Olympia Radotín  8 6 0 2 62:32 18
 3. SK Modřany „B“ 8 5 1 2 32:18 16
 4. FK Řeporyje 8 5 0 3 45:20 15
 5. FC Uhelné sklady Praha 9 4 2 3 51:27 14
 6. TJ AFK Slivenec 8 4 1 3 42:37 13
 7. TJ Sokol Lochkov 8 3 1 4 25:34 10
 8. TJ Sokol Řepy „B“ 10 2 3 5 37:41 9
 9. FC Nebušice  8 3 0 5 17:35 9
 10. TJ Sokol Bílá Hora 8 3 0 5 13:32 9
 11. 1. FC BARRANDOV 8 2 1 5 29:66 7
 12. SK Třeboradice 8 1 0 7 15:62 3

Den Datum Hodina Soupeř
So 2. 11. 14.00 Řeporyje „A“ - Prague Raptors Tráva

Ne 3. 11. 14.00 Slavoj Suchdol - Řeporyje „B“ Tráva

So 9. 11. 11.00 Modřany - Řeporyje „A“ Tráva

Ne 10. 11. 14.15 Střešovice 1911 „C“ - Řeporyje „B“ Tráva

So 16. 11. 17.00 Řeporyje „A“ - Uhelné sklady UMT 
Motorlet

So 16. 11. 14.00 Zbraslav „B“ - Řeporyje „B“ Tráva

Rozlosování zápasů FK Řeporyje ‑ podzim 2024

ší. Do druhé půle jsme provedli změny 
a zvýšili aktivitu. Domácí hrozili z brejků. 
Po  standardní situaci se nám podařilo 
snížit a mít další závary, na další gól to 
nestačilo, domácí také své neproměnili 
a tak jsme po předvedeném prvním po-
ločase asi zaslouženě prohráli. Musíme se 
kousnout a odevzdat maximum v dalších 
zápasech.

Mládež
Naše školička včera excelovala na tur-

naji v Sibřině, kde obsadila krásné 2. místo 
(rozhodlo skóre o jeden gól).

Turnaje se ještě zúčastnili: @skvikto-
riasibrina, @sokol_dolni_pocernice, @
fkz1914 a @fkujezd_sz

Kluky pochválila za  jejich výkony 
i sparťanská legenda Horst Siegl!

Ať vám fotbal dělá jen radost.

Ostatní
Nově do  rodiny našich partnerů 

podporujích řeporyjský fotbal vítáme 
společnost RolsRols.

Milošovi Rychtaříkovi popřáno k jeho 
70. narozeninám. Ještě jednou všechno 
nejlepší.

Náš grilovací tým, bez kterých bychom 
se na zápasech neobešli.

Nyní v novém outfitu!

Petr Vosmík, ml.
Místopředseda FK
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REALITNÍ AGENTURA
Šolo spol. s r. o.

Šolc REALITY s. r. o.
Specialisté na Prahu 5 a 6

Patočkova 1953/45, Praha 6
Tel.: 602 361 733, 602 611 205 • e-mail: info@solork.cz

www.solork.cz

   Prodáme i pronajmeme Vaši nemovitost
 Vykoupíme Vaši nemovitost

 Již 30 let na trhu
 Tradice a spolehlivost

U Lva
174, 301, 352,

266, 902

Hlávkova
130, 246

Restaurace
ŘEPORYJSKÁ 
SOKOLOVNA

Jáchymovská 613/1, Řeporyje
www.reporyjskasokolovna.cz

Kontakty:
 731 484 493 
 603 943 121 
 605 701 945

 Tankové pivo Staropramen 
 Hotovky přes poledne 
Večer speciality kuchyně 
Salónek - celoroční zahrádka 
Rauty, svatby, narozeniny 
Sportovní přenosy - wifi 
Dětský koutek 
Venkovní dětské hřiště

Zveme Vás na

SVATOMARTINSKÝ 
VÍKEND
od 
8. 11. 2024 
do vyprodání
Svatomartinská husa 
(husa, červené zelí, variace knedlíků)

Objednávky 
na vánoční 

podnikové večírky, 
rauty, oslavy atd.

Jsme tu pro vás
každý všední den.

PO - PÁ
9-17 hod.

Řeporyjské nám. 16
Praha 5-Řeporyje

Nabízím zahradnické a polní práce
malotraktorem. K dispozici pluh, rotavátor, vlečka. 

Oblast Řeporyje a okolí.
Tel.: 602 456 427 • E ‑mail: karelminarik@email.cz

TENISOVÁ HALA ŘEPORYJE

3 antukové dvorce, zázemí, restaurace, areál TJ Sokol
Rezervace jednotlivých hodin na tel.: 732 742 333 

Celosezónní rezervace a ostatní info na tel.: 737 256 524

www.tenistami-reporyje.cz


